
Ημερίδα με θέμα: «Ερασιτεχνικός 
Αθλητισμός - Η οικογένεια 
και η γυναίκα στο επίκεντρο»

σελ. 15σελ. 18-19

Εγκαινιάσθηκε 
το Κέντρο Επεξεργασίας 
Λυμάτων Κορωπίου - Παιανίας
ΕΥΔΑΠΑΣΑ Διονύσου

Γιώργος Καραμέρος: 
«Οι υποδομές η προτεραιότητα 
στην Ανατολική Αττική»

σελ. 16Ανατολική Αττική

ΑΠΟΨΕΙΣ 

Ο ΔΗΜΟΤΗΣ
Τ Η Σ  Α Ν Α Τ Ο Λ Ι Κ Η Σ  Α Τ Τ Ι Κ Η Σ

ΠΕΜΠΤΗ 25 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024
ΕΤΟΣ 26ο - ΑΡ. ΦΥΛΛΟΥ 1.025Η ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΟΠΙΚΗ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

σελ. 10

«Ζητάμε 
ΑΜΕΣΑ 

τα αντίγραφα 
νομιμοποίησης 

του Νηπιαγωγείου 
Γραμματικού»

Γράφει ο
Άρης Παπουτσής σελ. 4

Δήμος Ραφήνας-Πικερμίου

σελ. 5Δήμος Μαραθώνος

Στην τελική ευθεία η απόκτηση 
αποχετευτικού δικτύου 
σε Γραμματικό, 
Καλέτζι, Άνω Σούλι 
και Άγιο Παντελεήμονα

«Συμπληρώνοντας 
το μονοπάτι 

για την επιτυχία... 
το Business Model Canvas 

στην τελική του μορφή»
Γράφει η
Μαρία (Μαρλέν) Βυτινίδου σελ. 12-13

Γράφει ο
Κωστής Σμέρος σελ. 17

«ΟΧΙ 
παραπληροφόρηση 

στον βωμό 
της προβολής»

Μπουρνούς: 
100+ μέρες 
παραληρήματος 
και ανικανότητας της 
νέας δημοτικής αρχής

σελ. 9Ευρωπαίοι Νέοι Αυτοδιοικητικοί

Ο Νεκτάριος Καλαντζής 
στις Βρυξέλλες 
και στη Μονς για τους 
Ευρωπαϊκούς Δήμους 
και τις Περιφέρειες του αύριο

«15 Συμβουλές 
Μελέτης»

Γράφει ο
Γιάννης Κουζάκος σελ. 7
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Ο ΔΗΜΟΤΗΣ
ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ: 
Γ. ΚΟΝΤΟΓΕΩΡΓΟΣ ΜΟΝ ΙΚΕ

ΕΚΔΟΤΗΣ-ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΚΤΗΣ  
ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ: 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΟΝΤΟΓΕΩΡΓΟΣ

ΕΚΤΥΠΩΣΗ: 
NIKH ΕΚΔΟΤΙΚΗ Α.Ε.

ΔΙΑΝΟΜΗ: 
ΕΛΕΝΗ ΒΛΑΧΟΥ

WEB DESIGNER: 
PROSPETTIVA SRL

ΕΔΡΑ: 
Δ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ 6 

Τ.Κ. 190 05 NEA MAΚΡΗ 
ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Ενημερώνουμε τους αναγνώστες και
τους επαγγελματίες ότι τα ονόματα όλων 

των συνεργατών της εφημερίδας 
«Ο ΔΗΜΟΤΗΣ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ»

αναγράφονται στην ταυτότητά της.
ΜΟΝΟ οι συνεργάτες της επιχείρησης που 

αναγράφονται στην ταυτότητα της εφημερίδας
είναι ΝΟΜΙΜΟΙ εκπρόσωποί της.

E-MAIL:

info@dimotisnews.gr

www.dimotisnews.gr
WEBSITE:

2294155014
ΤΗΛΕΦΩΝΑ:

6977232183

Για τα κείμενα που εμπεριέχονται στις 
διαφημιστικές καταχωρήσεις που φιλο-
ξενούνται στον ΔΗΜΟΤΗ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟ-
ΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ αποκλειστικά και μό-
νο υπεύθυνοι είναι οι διαφημιζόμενοι 
και σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να 
θεωρηθεί υπεύθυνη η εφημερίδα μας.
Το ίδιο ακριβώς ισχύει και με τα ενυ-
πόγραφα άρθρα - απόψεις, για τα οποία 
αποκλειστικά και μόνο υπεύθυνοι είναι 
οι αρθρογράφοι και σε καμία περίπτω-
ση δεν μπορεί να θεωρηθεί υπεύθυνη η 
εφημερίδα μας.

Εκ της διευθύνσεως

Για Ιδιώτες: 50€

Για Συλλόγους: 100€

Για Δημόσιες
Υπηρεσίες: 200€

MEDIA

Το κανάλι AtticaNewsTV ξανά κοντά σας...

Έκτακτο: Ο Δήμος Μαραθώνος 
αποκτά από σήμερα δική του Αστική 
και Δημοτική Συγκοινωνία!

Tο κανάλι μας AtticaNewsTV στο 
YouTube ξανά κοντά σας με ζωντα-
νές και μαγνητοσκοπημένες εκπο-

μπές.
Συγκεκριμένα, κάθε Τρίτη και Παρασκευή 
στις 15:00 μπορείτε να παρακολουθείτε 
την εκπομπή με τίτλο «Σε… ΠΡΩΤΟ ΠΡΟ-
ΣΩΠΟ», μια εκπομπή επικαιρότητας που 
παρουσιάζει ο Δημοσιογράφος - Εκδότης, 
Γιάννης Κοντογεώργος και η οποία φιλο-
ξενεί προσωπικότητες, απ’ όλους τους χώ-
ρους (πολιτικό -κυρίως-, οικονομικό, κοι-
νωνικό, πολιτιστικό, αθλητικό κ.α.).
Μετά το Πάσχα θα είμαστε στην ευχάριστη 
θέση να σας ανακοινώσουμε και νέες εκ-
πομπές... 
Γίνετε δωρεάν συνδρομητές -subscribers- 
για να είσαστε πάντα ενημερωμένοι.
Το κανάλι μας AtticaNewsTV ήρθε για να 
μείνει!

Γράφει η

Ντίνα 
Δημοπούλου
Κάτοικος Νέας Μάκρης, 
Δημότης Δήμου 
Μαραθώνος

Προς υλοποίηση προεκλο-
γικών δεσμεύσεων του κ. 
Στέργιου ΤΣΙΡΚΑ για να 

επανεκλεγεί για 2η θητεία!!!
Αυτή θα ήταν η ΤΕΛΕΙΑ ΕΙΔΗΣΗ 
της σημερινής επικαιρότητας για 
τον πολύπαθο Δήμο Μαραθώνα, 
που είναι ο ΜΟΝΑΔΙΚΟΣ ΔΗΜΟΣ 
ΧΩΡΙΣ ΑΣΤΙΚΗ και ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΣΥ-

ΓΚΟΙΝΩΝΙΑ για την φτηνή και άνε-
τη μετακίνηση των κατοίκων του 
ΕΝΤΟΣ και ΕΚΤΟΣ ΤΩΝ ΟΡΙΩΝ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΜΑΣ ...ΑΝ ΔΕΝ ΗΤΑΝ 
ΠΡΩΤΑΠΡΙΛΙΑ!!!
Από το 2018 (και μετά την τραγω-
δία στο ΜΑΤΙ), η προηγούμενη διοί-
κηση του παρέδωσε την πρώτη ΔΩ-
ΡΕΑΝ τοπική - αστική συγκοινωνία 

ΟΑΣΑ προς εξυπηρέτηση των τό-
τε πληγέντων, η οποία μετατράπη-
κε σε κανονική κυκλική συγκοινω-
νία (γραμμή 310) με εισιτήριο μεν, 
ΑΛΛΑ ΕΛΑΧΙΣΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ 
δε...
Από το 2019 όμως (που ανέλαβε 
την διοίκηση ο κ. Τσίρκας) και μέχρι 
σήμερα, 1-4-2024 (και μετά την 
επανεκλογή του), ΑΝΤΙ ΝΑ ΕΝΙΣ-
ΧΥΣΕΙ αυτή τη γραμμή με περισ-
σότερα δρομολόγια ΚΑΙ ΝΑ ΕΠΕ-
ΚΤΕΙΝΕΙ ΤΟ ΔΙΚΤΥΟ ΜΜΜ με μια 
νέα γραμμή: (315 π.χ.), μας έκα-
νε «ουρά» της ΡΑΦΗΝΑΣ με την 
γραμμή 314Γ, με τα χειρότερα και 
πιο άβολα δρομολόγια που υπάρ-
χουν!!! 
Τις τελευταίες ημέρες του Σεπτεμ-
βρίου ’23 όμως (λίγο ΠΡΙΝ τις Δη-
μοτικές εκλογές) και τις πρώτες 
μέρες ΜΕΤΑ τις εκλογές, λειτούρ-
γησαν μια χαρά οι γραμμές από την 

Νέα Μάκρη μέχρι το Μετρό Δουκίσ-
σης Πλακεντίας, ΑΛΛΑ ΜΕΤΑ ΑΠΟ 
ΑΥΤΟ ΤΟ ΔΙΑΛΕΙΜΜΑ ΤΗΣ ΚΟΡΟΪ-
ΔΙΑΣ ΤΩΝ ΚΑΤΟΙΚΩΝ, φάνηκαν 
περίτρανα οι πραγματικές προθέ-
σεις ΑΔΙΑΦΟΡΙΑΣ και ΑΝΑΛΓΗΣΙ-
ΑΣ του κ. ΤΣΙΡΚΑ!!! 
ΣΥΣΣΩΜΗ Η ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΣΗ του 
Δήμου μας του το ΛΕΕΙ γραπτά και 
προφορικά σε κάθε Δημοτικό Συμ-
βούλιο, αλλά εκείνος κάνει πως 
δεν βλέπει και δεν ακούει ΤΙΠΟΤΑ 
και ΚΑΝΕΝΑΝ... 
ΓΙΑΤΙ ΑΡΑΓΕ;;; ΠΟΙΟΙ ΕΙΝΑΙ ΟΙ ΛΟ-
ΓΟΙ ΓΙ’ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΗ 
ΤΟΥ ΑΔΙΑΦΟΡΙΑ ΠΡΟΣ ΤΙΣ ΑΝΑ-
ΓΚΕΣ ΤΩΝ ΚΑΤΟΙΚΩΝ ΤΟΥ ΑΡΧΑΙ-
ΟΤΕΡΟΥ ΔΗΜΟΥ ΤΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ;;; 
ΠΕΡΙΜΕΝΟΥΜΕ ΤΙΣ ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ 
ΤΟΥ ΕΜΠΡΑΚΤΑ ΤΩΡΑ ΠΙΑ, και 
όχι με λόγια, υπεκφυγές και δικαι-
ολογίες!
ΚΑΛΟ ΜΗΝΑ και ΚΑΛΗ ΣΥΝΕΧΕΙΑ.
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ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Παπουτσής: «Με τα παιδιά μας 
δεν θα παίζει ΚΑΝΕΙΣ»

Το Φως της Ανάστασης να φωτίζει 
τις ζωές όλων μας και να χαρίζει 

υγεία, οικογενειακή ευτυχία 
και επαγγελματική προκοπή!

ΑΡΗΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ
Επικεφαλής Μείζονος Μειοψηφίας 

Δήμου Μαραθώνος

«Η πρόσφατη αυτοψία που πραγμα-
τοποίησα στο Γυμνάσιο του Μα-
ραθώνα, μου επιβεβαίωσε για μια 

ακόμη φόρα, με τον πλέον εκκωφαντικό τρόπο, 
την πλήρη ανεπάρκεια της σημερινής δημοτι-
κής αρχής να διατηρήσει τις σχολικές μονάδες 
του Δήμου μας στοιχειωδώς ασφαλείς και φιλό-
ξενες για τα παιδιά μας. Κτίρια πλήρως ακατάλ-
ληλα, γεμάτα ελλείψεις και φθορές, με μηδενι-

κή συντήρηση, αποτελούν καθημερινή «παγίδα 
τρόμου» για δεκάδες ανυποψίαστους μαθητές 
και εκπαιδευτικούς.
Αναρωτιέμαι, πως είναι δυνατόν μετά και τα πρό-
σφατα τραγικά γεγονότα στο δημοτικό σχολείο 
του Βαρνάβα, η δημοτική μας αρχή να παραμένει 
ένας απλός παρατηρητής απραξίας σε ένα τόσο 
κομβικό ζήτημα που μας αφορά ΟΛΟΥΣ. Το πά-
θημα δυστυχώς δεν έγινε μάθημα. 

Είμαι οργισμένος. Υπόσχομαι ειλικρινά πως 

ΕΜΕΙΣ δε θα το αφήσουμε έτσι. Με τα παιδιά μας 

δεν θα παίζει ΚΑΝΕΙΣ».

Άρης Παπουτσής

Επικεφαλής Μείζονος Μειοψηφίας 

Δήμου Μαραθώνος

Δημοτική Παράταξη ΕΜΕΙΣ ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ
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«Διαπιστώσαμε από τα μέσα κοινωνικής δικτύωσης, 
πως εχθές, έγιναν τα εγκαίνια του νέου Νηπιαγω-
γείου Γραμματικού.

Η απουσία της αντιπολίτευσης εκκωφαντική γιατί ΚΑΝΕΙΣ ΑΡ-
ΜΟΔΙΟΣ ΦΟΡΕΑΣ δεν ενημέρωσε ότι θα γίνονταν τα εγκαίνια.
ΕΜΕΙΣ ευχόμαστε καλορίζικο το νέο Νηπιαγωγείο και τα παιδιά μας 
να ζουν όμορφες και ασφαλείς σχολικές στιγμές.
Επειδή όμως για εμάς η ασφάλεια των παιδιών και των εργαζομέ-
νων μας είναι αδιαπραγμάτευτη, έχουμε υποχρέωση να σας ενη-
μερώσουμε για τα εξής:
Στις 19-5-2023 υπογράφηκε το πρακτικό επιτροπής καταλλη-
λότητας με το οποίο η επιτροπή, αποδεχόμενη την αναγκαιότητα 
εξεύρεσης κατάλληλου χώρου για τη στέγαση του Νηπιαγωγείου 
Γραμματικού, επιλέγει το κτίριο κάτωθι των κερκίδων του Σταδί-
ου Γραμματικού με την προϋπόθεση, όμως, να ληφθούν υπόψη οι 
παρατηρήσεις της επιτροπής.
Οι βασικές παρατηρήσεις αφορούν την στατική επάρκεια του κτιρί-
ου, τη νομιμότητά του, την πυρασφάλεια και την προσβασιμότητα.  
Ήδη προεκλογικά αιτούμασταν αντίγραφα του πλήρους πολεοδο-
μικού φακέλου του νηπιαγωγείου.

Το επαναφέραμε ως θέμα λογοδοσίας της δημοτικής αρχής τον 
Φεβρουάριο 2024.
Με το Αρ. Πρωτοκόλλου: 6103/07/03/2024 η παράταξή μας 
καταθέτει επίσημο αίτημα στο Δήμο Μαραθώνα με Θέμα: ΧΟΡΗ-
ΓΗΣΗ ΑΝΤΙΓΡΑΦΩΝ ΝΟΜΙΜΟΠΟΙΗΣΗΣ ΤΟΥ ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟΥ 
ΓΡΑΜΜΑΤΙΚΟΥ.
΄Έκτοτε έχοντας επικοινωνήσει με όλες τις αρμόδιες υπηρεσίες 
του Δήμου, με τον αντιδήμαρχο Παιδείας και τον αντιδήμαρχο Κοι-
νότητας Γραμματικού, μας στέλνουν από τον Άννα στον Καϊάφα 
και ο φάκελος δεν έχει βρεθεί.
Ούτε μας έχει δοθεί απάντηση για το αν υπάρχει ή δεν υπάρχει 
ή έστω μια αιτιολογημένη απάντηση γιατί δεν μας δίδονται αντί-
γραφα.
Ανησυχούμε για την ασφάλεια των παιδιών και των εργαζομένων 
που κάνουν χρήση. Παρατηρούμε πως οι χρήσεις γης στην περιοχή 
δεν προβλέπουν σχολικά κτίρια, πόσο δε μάλλον όταν γειτνιάζει 
(το γήπεδο τέμνεται) με δασική έκταση.
Το οδικό δίκτυο δυσχεραίνει την πρόσβαση καθώς και τη διαφυγή.
Κύριοι της Δημοτικής αρχής, διαψεύστε μας, αυτό ζητάμε μόνο!
Δείξτε μας ότι έχουν εκπονηθεί όλες οι απαραίτητες μελέτες για 

να κοιμόμαστε ήσυχοι τα βράδια.
Όσο αρνείστε να το πράξετε, τόσο η ανασφάλεια μεγαλώνει.
Υπάρχει φάκελος ή απλά δεν θέλετε οι υπηρεσίες να μας εξυπη-
ρετήσουν και να ενημερώσουν τους δημότες μας;».

Άρης Παπουτσής
Επικεφαλής Μείζονος Μειοψηφίας Δήμου Μαραθώνος

Δημοτική Παράταξη ΕΜΕΙΣ ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ

ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Εγκαίνια στο νέο -δωρεά του Αθανάσιου Μαρτίνου- 
Νηπιαγωγείο Γραμματικού

ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Νέο ωράριο εξυπηρέτησης του κοινού σε ΥΔΟΜ 
και Γραφείο Κυρωμένων Πράξεων Εφαρμογής

ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Παπουτσής: «Ζητάμε ΑΜΕΣΑ τα αντίγραφα 
νομιμοποίησης του Νηπιαγωγείου Γραμματικού»

Ένα μακρόχρονο αίτημα των κατοίκων του Γραμματικού, 
η λειτουργία νέου, σύγχρονου και πολύ πιο ευχάρι-

στου και λειτουργικού για τα μικρά παιδιά Νηπιαγωγείου, 
έχει ήδη γίνει πραγματικότητα εδώ και μερικούς μήνες, χά-
ρη στη γενναιοδωρία του ευεργέτη Αθανάσιου Μαρτίνου.

Την Πέμπτη 18 Απριλίου έγιναν τα επίσημα εγκαίνια του Νη-
πιαγωγείου, που διαθέτει δύο αίθουσες και υπερκαλύπτει τις 
ανάγκες του Γραμματικού. Την κορδέλα έκοψε ο Δήμαρχος 
Μαραθώνος, Στέργιος Τσίρκας, ενώ παρόντες ήταν αιρετοί 
-δημοτικοί και κοινοτικοί σύμβουλοι- της πλειοψηφίας του 

Δημοτικού Συμβουλίου. 

Την Περιφέρεια Αττικής εκπροσώπησε ο Περιφερειακός Σύμ-

βουλος Πολυχρόνης Μπαϊρακτάρης και το Ίδρυμα «Αιγέας» 

ο Γιώργος Γιάννακας.

Ο Δήμος Μαραθώνος ενημερώνει ότι από Δευτέρα, 22 Απρι-
λίου 2024 ισχύουν νέα ωράρια εξυπηρέτησης του κοινού 

στην Υπηρεσία Δόμησης (ΥΔΟΜ) του Δήμου (Λεωφόρος Γραμ-
ματικού 15, 19007 Γραμματικό), αλλά και στο Γραφείο Κυρωμέ-
νων Πράξεων Εφαρμογής, που εξυπηρετεί στο Δημοτικό Κατάστημα 
Νέας Μάκρης (Λεωφόρος Μαραθώνος 104).
Συγκεκριμένα, από τη Δευτέρα 22 Απριλίου:
Α) Η Υπηρεσία Δόμησης Δήμου Μαραθώνος, θα υποδέχεται και εξυπη-

ρετεί το κοινό κάθε Τρίτη και Πέμπτη και ώρες από 08:30 έως 15:00. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 2294320959. Τις υπόλοιπες ημέρες η εξυ-
πηρέτηση του κοινού θα γίνεται μόνο με προγραμματισμένα ραντεβού.
Β) Το Γραφείο Κυρωμένων Πράξεων Εφαρμογής θα υποδέχεται και 
εξυπηρετεί το κοινό κάθε Τρίτη και Πέμπτη και ώρες από 08:30 έως 
15:00. Τηλέφωνο επικοινωνίας: 2294320524. Τις υπόλοιπες ημέ-
ρες η εξυπηρέτηση του κοινού θα γίνεται μόνο με προγραμματισμένα 
ραντεβού.



ΕΥΔΑΠ - ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Στην τελική ευθεία η απόκτηση αποχετευτικού 
δικτύου σε Γραμματικό, Καλέτζι, 
Άνω Σούλι και Άγιο Παντελεήμονα
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ΓΙΑΝΝΗΣ ΜΠΟΥΣΟΥΛΑΣ
Δημοτικός Σύμβουλος Δήμου Μαραθώνος

Τις καλύτερες ευχές μου, 
Καλή Ανάσταση 

και Καλό Πάσχα, 
με υγεία, ευτυχία 

και χαρά!

χχχχχ

ΧΡΗΣΤΟΣ ΤΣΕΛΙΟΣ
Δημοτικός Σύμβουλος Δήμου Μαραθώνος

Εύχομαι αυτό το Πάσχα 
η Ανάσταση του Κυρίου 

να φέρει τη λύτρωση 
στις ψυχές όλων μας! 

Καλό Πάσχα και 
καλή Ανάσταση!

Υπεγράφη την Πέμπτη 4 Απριλίου, στα 
κεντρικά γραφεία της ΕΥΔΑΠ, η Σύμβα-
ση για την έναρξη των έργων κατασκευ-

ής αποχετευτικού δικτύου στους οικισμούς 
Γραμματικό, Καλέτζι, Άνω Σούλι και Αγίου Πα-
ντελεήμονα του  Δήμου Μαραθώνος, από την 
Γενική Διευθύντρια Μεγάλων Έργων της ΕΥ-
ΔΑΠ Γεωργία Στεφανάκου και τον Εκπρόσωπο 
της αναδόχου κατασκευαστικής εταιρείας «ΕΛ-
ΤΕΡΓΑ Α.Ε.», Π. Τσάμπρα, παρουσία του Προ-
έδρου Γ. Στεργίου, του Διευθύνοντος Συμβού-
λου Χάρη Σαχίνη και του Δημάρχου Μαραθώνα 
Στέργιου Τσίρκα.
Το έργο αποτελεί τμήμα του μεγάλου έργου ανα-
βάθμισης της ευρύτερης περιοχής της Ανατολι-
κής Αττικής μέσα από τη κατασκευή ενός σύγ-
χρονου δικτύου αποχέτευσης, ενισχύοντας τις 
αναπτυξιακές προοπτικές της περιοχής και υιο-
θετώντας βέλτιστες πρακτικές για τη προστασία 
του περιβάλλοντος και των υδάτων.
Με την υπογραφή της σύμβασης προϋπολογι-

σμού 11.736.014 Ευρώ (προ ΦΠΑ), θα ξεκι-
νήσουν άμεσα οι εργασίες για την κατασκευή πε-
ρίπου 30 χλμ. αγωγών δικτύου ακαθάρτων και 
1.510 εξωτερικών διακλαδώσεων για τη σύν-
δεση των ακινήτων των ως άνω οικισμών με το 
κεντρικό δίκτυο αποχέτευσης ακαθάρτων.
Το έργο, διάρκειας 18 μηνών, συγχρηματο-
δοτείται (με ποσοστό 92,79%) από το Εθνικό 
Σχέδιο Ανάκαμψης & Ανθεκτικότητας/Υπουρ-
γείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Πυλώνας 
Ανάκαμψης 1 «Πράσινη Μετάβαση», Άξονας 
Προτεραιότητας 1.4 «Αειφόρος χρήση των πό-
ρων, ανθεκτικότητα στην κλιματική αλλαγή και 
διατήρηση της βιοποικιλότητας», ο οποίος συγ-
χρηματοδοτείται από το Ταμείο Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας (Υποέργο «α. Υποδομή δικτύ-
ου αποχέτευσης και εγκαταστάσεις επεξεργασί-
ας λυμάτων (Ε.Ε.Λ.)» της Δράσης «Επεξεργασία 
και καθαρισμός αστικών λυμάτων περιβαλλοντι-
κά ευαίσθητων οικισμών και εκσυγχρονισμός 
εγκαταστάσεων σε επιλεγμένες πόλεις» με ανα-

γνωριστικό 16846, ενταγμένης στο Ταμείο Ανά-
καμψης και Ανθεκτικότητας με κωδικό ΟΠΣ ΤΑ 
5164462).
Ο Διευθύνων Σύμβουλος της ΕΥΔΑΠ, Χάρης 
Σαχίνης, τόνισε τη σημασία του νέου έργου για 
την αναβάθμιση των υποδομών της Ανατολικής 
Αττικής, λέγοντας ότι: «Η κατασκευή του απο-
χετευτικού δικτύου του Δήμου Μαραθώνος, που 
θα συνδέσει περισσότερα από 1.500 ακίνητα σε 
Γραμματικό, Καλέτζι, Άνω Σούλι και Άγιο Παντε-
λεήμονα, αποτελεί μέρος της ευρύτερης στρα-
τηγικής ανάπτυξης ολοκληρωμένων υποδομών 
αποχέτευσης και επεξεργασίας λυμάτων, την 
οποία υλοποιεί η ΕΥΔΑΠ στην Ανατολική Αττι-
κή, με σκοπό την αναβάθμιση της ποιότητας ζω-
ής των πολιτών. Πρόκειται για συντονισμένες 
ενέργειες υιοθέτησης των αρχών της βιώσι-
μης ανάπτυξης και της κυκλικής οικονομίας που 
εφαρμόζει η Εταιρεία στη δημιουργία σύγχρο-
νων αποχετευτικών δικτύων και Κέντρων Επε-
ξεργασίας Λυμάτων (ΚΕΛ), συνολικής επένδυ-

σης ύψους περίπου 1 δις Ευρώ».
Από πλευράς του, ο Δήμαρχος Μαραθώνος, 
Στέργιος Τσίρκας, τόνισε την σημαντικότητα 
του για τη περιοχή, δηλώνοντας: «Δίκτυο απο-
χέτευσης και στο Γραμματικό, το Άνω Σούλι και 
το Καλέντζι. Η σύμβαση υπογράφηκε σήμερα το 
πρωί και μια ακόμη δέσμευσή μας μπαίνει στην 
πορεία να γίνει πράξη. Θα ήθελα να ευχαριστήσω 
την ΕΥΔΑΠ για την άψογη συνεργασία μας σε μια 
τόσο κρίσιμη υποδομή για την περιοχή μας. Στό-
χος είναι να υπάρχουν υπηρεσίες αποχέτευσης 
σε όλες μας τις Κοινότητες, κάτι που θα βελτιώ-
σει σημαντικά την ποιότητα ζωής των κατοίκων 
και θα αναβαθμίσει τον Δήμο μας».
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Αγαπητοί συνδημότισσες και συνδη-

μότες,
Πέρασε ένα τρίμηνο, από τότε που 

εσείς με τοποθετήσατε στο Δημοτικό Συμ-
βούλιο του Δήμου Μαραθώνος στα έδρανα 
της αντιπολίτευσης, που είμαι αποφασισμέ-
νη να υπερασπιστώ και να τιμήσω όσο καλύ-
τερα μπορώ.
Αν μου ζητούσατε σήμερα να δώσω ένα τίτλο 

για την εικόνα που έχω αποκομίσει σχετικά με 
τη διαχείριση του Δήμου από την υπάρχουσα 
δημοτική αρχή, θα σκεφτόμουν με ποδοσφαιρι-
κή ορολογία και θα έλεγα απερίφραστα: ΑΓΟ-
ΡΑΠΩΛΗΣΙΕΣ - ΣΧΕΔΙΟ ΠΟΛΗΣ 3-0!
Η πρακτική της αγοραπωλησίας είναι πάγια 
πρακτική της δημοτικής αρχής (πολλά παρα-
δείγματα και κατά την προηγούμενη τετραετία) 
και δεν με εκπλήσσει πλέον. Ακόμη όμως δεν 
έχω προσδιορίσει το λόγο αυτής της επιλογής 
της, ασχέτως αν κάτι υποψιάζομαι. Πιστεύω να 
μου γίνει σαφές μέσα στην πενταετία που δι-
ανύουμε. 
Και το σκορ διαμορφώθηκε ως εξής:
1ο γκολ. Χρειαζόμαστε περιφερειακό δρό-
μο. Κοινώς αποδεκτό. Αγοράζουμε ακίνητα, 
βάζουμε μπουλντόζες και φτιάχνουμε δρόμο. 

Δεν ενδιαφέρεται κανείς όμως για την ασφά-
λεια και τη νομιμότητα του δρόμου; Πως θα επι-
βαρύνει το δημότη στο μέλλον; Τι κτηματολογι-
κά προβλήματα θα δημιουργήσει; 
2ο γκολ. Έχουμε ανάγκη για σχολείο; Κοινώς 
αποδεκτό!! Αγοράζουμε κτίριο έτοιμο. Δεν ξέ-
ρουμε αν μπορεί να γίνει σχολείο ή αν θα το 
γκρεμίσουμε για να κατασκευαστεί νέο, ανε-
βάζοντας το κόστος και το χρόνο, αλλά το αγο-

ράζουμε. Κινδυνεύουμε να μείνουμε για άλλα 
δεκαπέντε χρόνια χωρίς «Λύκειο Μαραθώνα», 
αφού η προτεινόμενη αγορά οικοπέδου δίπλα 
σε μη οριοθετημένο ρέμα πολλά το καθιστά μη 
οικοδομήσιμο.  
3ο γκολ. Θέλουμε να μεγαλώσουμε την πλα-
τεία του «χωριού», αγοράζουμε το γειτονικό σε 
αυτήν, ακίνητο. Αναγκάζουμε όλους τους κα-

τοίκους του Δήμου μας να πληρώσουν γι’ αυ-
τό το ακίνητο, χωρίς να ξέρουμε αν ο ιδιοκτή-
της θα αποδεχτεί την πώλησή του, χωρίς να 
ξέρουμε πως αυτό το ακίνητο θα ενταχθεί στην 
ευρύτερη πολεοδομική μελέτη, στον ευρύτερο 
πολεοδομικό ιστό, κυκλοφοριακά, λειτουργι-
κά, πρακτικά.
Και καλά, θα πει κάποιος, αφού έχουμε λεφτά, 
τι να τα κάνουμε;; Θα απαντήσω λοιπόν ότι, αν 

κάποιος έχει λεφτά δεν αγοράζει ότι βρει μπρο-
στά του. Οφείλει να κάνει εκτίμηση οικονομική 
και κυρίως να εξετάσει σχέση ποιότητας - τι-
μής. Οφείλει να εκτιμήσει τα χρήματα που του 
παρέχονται για την καλύτερη αξιοποίησή τους, 
σα να ήταν δικά του. 
Όταν στο Δημοτικό Συμβούλιο μου ζητήθηκε να 
ψηφίσω υπέρ αυτών των αγοραπωλησιών εί-

πα ότι: «Για μένα ο ρόλος του Δημάρχου είναι 
κάτι υψηλότερο από τον υπογράφοντα αγορα-
πωλησίες. Επομένως την εξουσιοδότηση για 
την υπογραφή αγοραπωλησιών ας την πάρει 
από αυτούς που θεωρούν τον Δήμαρχο - δια-
χειριστή ακινήτων. Για μένα ο Δήμαρχος οφεί-
λει να είναι οραματιστής».
Εγώ προσωπικά θα εξουσιοδοτούσα τον Δή-
μαρχο μας με πολλή μεγάλη χαρά, για την υπο-

γραφή της ολοκλήρωσης της πολεοδομικής 
μελέτης του Μαραθώνα, θα τον εξουσιοδο-
τούσα για την επικαιροποίηση των χρήσεων 
γης όλου του Δήμου, για την πολεοδόμηση του 
Βαρνάβα και του Γραμματικού, για την κύρωση 
των πράξεων εφαρμογής των 2ης, 4ης και 6ης 
Π.Ε. της Νέας Μάκρης. Αν θέλουμε να αναδεί-
ξουμε τον πολιτισμό μας, τον αθλητισμό μας, 
να γίνουμε ανταγωνιστικοί τουριστικά, αν θέ-
λουμε τα παιδιά μας να μείνουν στον Δήμο μας, 
πρέπει να ολοκληρώσουμε «Σχέδια Πόλης». 
Γιατί η πολεοδόμηση είναι επένδυση «Value 
for Money», κύριε Δήμαρχε.

Υ.Γ. Θα ανατραπεί άραγε το σκορ μέχρι το τέ-
λος της πενταετίας; Ίδωμεν!!!

Αγοραπωλησίες - Σχέδιο Πόλης 3-0!

  Γιατί η πολεοδόμηση είναι επένδυση 
«Value for Money», κύριε Δήμαρχε 

Γράφει η 
Ευτυχία (Έφη) 
Σπανού
Δημοτική Σύμβουλος Δήμου 
Μαραθώνος
Αρχιτέκτονας Μηχανικός 
Ε.Μ.Π.

«Ουσιαστική αντιπολίτευση σημαίνει έρευνα, μέθοδος, 
αποφασιστικότητα και όχι επικοινωνιακές κραυγές και 
αποπροσανατολισμός από την ουσία των προβλημά-

των.
Αυτό αποδεικνύει περίτρανα η απόφαση του Γενικού Γραμματέα της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής που αποδέχεται την Προσφυγή 
της παράταξης «ΕΜΕΙΣ ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ» και ακυρώνει την απόφαση 
31/15-2-2024 του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Μαραθώνος.
Το άδικο, αναίτιο, και οριζόντιο ΧΑΡΑΤΣΙ που δεν στοιχειοθετήθηκε 
ποτέ επαρκώς από τη διοίκηση Τσίρκα, ΔΕΝ ΠΕΡΑΣΕ χάρη στην μα-
χητικότητα της παράταξης «ΕΜΕΙΣ ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ».
Συνεχίζουμε δυναμικά!».

Άρης Παπουτσής
Επικεφαλής Μείζονος Μειοψηφίας Δήμου Μαραθώνος

Δημοτική Παράταξη ΕΜΕΙΣ ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ

ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Παπουτσής: ΔΕΝ ΠΕΡΑΣΕ 
το άδικο, αναίτιο και 
οριζόντιο ΧΑΡΑΤΣΙ 
της διοίκησης 
Τσίρκα
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ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ:
Σπηλαίου Πάνος 10, Τηλ. 22940 67757

ΠΙΚΕΡΜΙ:
Αγίου Χριστοφόρου 15, Τηλ. 210 6036096

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ:
Λ. Μαραθώνος & Καφετζή, Τηλ. 22943 04036
Καφετζή & Δημητριάδη γωνία, Τηλ. 22940 91119

ΡΑΦΗΝΑ:
Λεωφόρος Φλέμινγκ 40-42, Τηλ. 22940 26060

www.facebook.com/omilosprooptiki (Μαραθώνας - Νέα Μάκρη) www.facebook.com/PROOPTIKIeducation (Ραφήνα - Πικέρμι)

https://prooptikiedu.com www.instagram.com/prooptikiedu/

1. Ο καθένας έχει τον τρόπο του στη με-
λέτη. Άλλος τα «πιάνει με την πρώτη» 
και άλλος χρειάζεται περισσότερες 
ώρες διαβάσματος για να αποδώσει. 
Άρα, μην επηρεάζεσαι από το τί κά-
νουν οι άλλοι.

2. Βάλε ρεαλιστικούς στόχους στο διά-
βασμα, ιδιαίτερα αν συναντάς δυσκο-
λίες στο μάθημα ή αν διαβάζεις ένα 
μάθημα που δε σου είναι αρεστό.

3. Μην αφήνεις για αύριο, αυτό που πρέ-
πει να γίνει σήμερα. Η αναβολή θα 
έχει αρνητικές συνέπειες.

4. Χώριζε την ύλη σε μικρά τμήματα και 
μην προχωράς παρακάτω, αν δεν κα-
τάλαβες αυτά που διάβασες προηγου-
μένως. Κάνε 10 λεπτά διάλλειμα ανά 
50 λεπτά διαβάσματος. «Διάβασε δύο 
ετερόκλητα μαθήματα την ίδια ημέρα».

5. Χαρτογράφησε τη ύλη κάθε κεφαλαί-
ου σε μία μόνο σελίδα σα να κάνεις 
«σκονάκι», εστιάζοντας στις σημαντι-
κές πληροφορίες.

6. Ξανακοίταξε τα διαγωνίσματα και τα 
τεστ που γράφεις κατά τη διάρκεια της 
χρονιάς. Το κλειδί της επιτυχίας εί-
ναι οι επαναλήψεις, κατά τη διάρκεια 
των σαββατοκύριακων και των δια-
κοπών. Εάν ξεκινήσεις από την αρ-
χή τις επαναλήψεις, καταπολεμάς το 
φυσιολογικό άγχος, την ανασφάλεια 
και αποκτάς αυτοπεποίθηση. Η μνήμη 
χρειάζεται εξάσκηση σε τακτά χρονι-
κά διαστήματα και οργανωμένα, ώστε 
να γίνει μακροχρόνια μνήμη. Επανα-
λήψεις χρειάζονται, όχι μόνο στα μα-
θήματα αυξημένης βαρύτητας αλλά 
και στα υπόλοιπα, αφού ένας υψηλός 
βαθμός σε μαθήματα που κατά παρά-
δοση έχουν χαμηλή απόδοση, μπορεί 
να σε βοηθήσει καταλυτικά.

7. Οι διάφορες ενασχολήσεις που προ-
κύπτουν χωρίς προγραμματισμό στη 
διάρκεια της μέρας δε σου επιτρέπουν 
να οργανώσεις τη μελέτη σου, ώστε 
να είναι αποτελεσματική. Η πρόταση 
είναι σαφής: Προγραμματισμός και 
σχεδιασμός κάθε δραστηριότητας. Ο 
χρόνος είναι πολύτιμος.

8. Ήρεμη δύναμη και θετική σκέψη. Να 
επαινείς τον εαυτό σου για όσα κατα-
φέρνεις, για τις μικρές καθημερινές 
«νίκες».

9. Υπάρχουν δύο ημέρες της εβδομάδας 
για τις οποίες δεν πρέπει να ανησυ-
χείς: Το ΧΘΕΣ με τα λάθη, τις τύψεις 
και τις αρνητικές εμπειρίες και το 
ΑΥΡΙΟ  με όλες τις πιθανές αντιξοό-
τητές του. Κάθε άτομο μπορεί να πο-
λεμήσει τις μάχες μόνο μιας ημέρας, 
του ΣΗΜΕΡΑ! Αντίθετα, αν επιμείνεις 
να σκέφτεσαι τις μάχες και τις δυσκο-
λίες του χθες και τις πιθανές αντιξο-

ότητες του αύριο, θα καταρρεύσεις. 
Άφησε τον εαυτό σου να κάνει το κα-
λύτερο που μπορεί ζώντας μόνο μια 
μέρα κάθε φορά.

10. Αν δυσκολεύεσαι να θυμάσαι ονόματα 
ή ημερομηνίες προσπάθησε να δημι-
ουργήσεις στο μυαλό σου ένα «κορ-
δόνι» μνήμης, φτιάξε μια μικρή ιστο-
ρία, σύνδεσε αυτό που διαβάζεις με 
κάτι που έχεις ζήσει.

11. Σημειώνεις σε ένα χαρτί οτιδήποτε 
καινούριο ή παράξενο διαβάζεις. Το 
διαβάζεις δυνατά, για να  το ακούς. 
Μετά κλείνεις το βιβλίο και το ξανα-
γράφεις όπως το θυμάσαι.

12. Αν κολλήσεις στο διάβασμα, σήκω λί-
γο από την καρέκλα ή πιάσε ένα δια-
φορετικό στυλό και γράψε κάτι σε μια 
λευκή σελίδα ή γύρνα στο προηγού-
μενο κεφάλαιο και κάνε μια περίληψη 
του κεφαλαίου μέχρι το σημείο όπου 
κόλλησες ή φαντάσου ότι εξηγείς το 

μάθημα σε ένα συμμαθητή σου.

13. Διάβαζε συστηματικά και καλά, για να 
μειώνεις το άγχος σου και την αγωνία 
σου. Κάνε μικρές επαναλήψεις. Θυ-
μήσου ότι το κακό στρες μειώνει την 
απόδοση και σε ακινητοποιεί, το κα-
λό στρες σε βοηθά να λειτουργήσεις 
αποδοτικά.

14. Ένα λάθος που συχνά κάνεις είναι να 
ξαναδιαβάζεις αυτά που ήδη ξέρεις 
καλά, αποκομίζοντας μόνο τη στιγμι-
αία αίσθηση επιτυχίας που σου φέρνει 
ανακούφιση. Μακροπρόθεσμα όμως, 
δεν πρόκειται για καλή στρατηγική, 
αφού τελικά αγχώνεσαι με αυτό που 
δεν ξέρεις (και τελικά δε μελετάς πε-
ρισσότερο).

15. Να χρησιμοποιείς τη μέθοδο του «παρ-
καρίσματος» των ενοχλητικών ιδεών, 
μέχρι να έχεις το χρόνο να ασχοληθείς 
μαζί τους (σ.σ.: μετά το διάβασμα).

Γράφει o 
Γιάννης Κουζάκος
Μαθηματικός
Εκπαιδευτικός Αναλυτής 
Σύμβουλος Επαγγελματικού 
Προσανατολισμού

15 Συμβουλές Μελέτης
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Τα αποκαλυπτήρια της πρωτοποριακής 
περιβαλλοντικής δράσης Marathon 
Clean Up, που διοργανώνει στις 18 και 

19 Μαΐου στην Παραλία Μαραθώνα η ΜΚΟ 
WHY NOT, υπό την αιγίδα του Δήμου Μαρα-
θώνος, έγιναν την Τετάρτη 10 Απριλίου στο 
Μουσείο Μαραθωνίου Δρόμου από τον ηθο-
ποιό Χάρη Ρώμα, παρουσία κόσμου, αλλά και 
εκλεκτών προσκεκλημένων.
Ο κ. Ρώμας, αφού παρουσίασε τη νέα ΜΚΟ στο 
κοινό, εξήρε τις προσπάθειες του Δήμου Μα-
ραθώνος στο θέμα της προστασίας του περι-
βάλλοντος, δίνοντας στην συνέχεια τον λόγο 
στον Δήμαρχο Μαραθώνα Στέργιο Τσίρκα.
Ο κ. Τσίρκας, καλωσόρισε το Marathon Clean 
Up λέγοντας ότι ο Δήμος Μαραθώνος, όπως 
και κάθε άλλος δήμος, δε θα μπορούσε πα-
ρά να αγκαλιάσει και να υποστηρίξει μια τόσο 
πρωτότυπη δράση, ειδικά μάλιστα από τη στιγ-
μή που έχει ως εμπνευστή της ένα νέο παιδί, 
με ενθουσιασμό και όραμα.
Ο κ. Ρώμας, αφού μίλησε για τη συμβολή στην 
όλη προσπάθεια του Αντιδημάρχου Περι-
βάλλοντος, Καθαριότητας και Ανακύκλωσης 
Γιώργου Ζούρου, της δημοτικής συμβούλου 
Σοφίας Μέξη και της κοινοτικής συμβούλου 
Μίνας Ράικου, χαιρέτισε την παρουσία στο 
ακροατήριο της Γεωργίας Σαμαρά, συζύγου 
του πρώην πρωθυπουργού και προέδρου της 
ΝΔ Αντώνη Σαμαρά, καθώς και εκείνην της δι-
εθνούς φήμης ζωγράφου Μίνας Παπαθεοδώ-
ρου-Βαλυράκη. Στη συνέχεια έδωσε το λόγο 
στον πρωταγωνιστή της WHY NOT.
Αναλύοντας την πρωτοβουλία, ο 26χρονος 
ιδρυτής της ΜΚΟ, Χρίστος Παπαθεοδώρου, 
ενεργός όπως είπε στον εθελοντισμό από μι-
κρό παιδί, τη χαρακτήρισε «μια γιορτή για το 
περιβάλλον».
Ο κ. Παπαθεοδώρου εξήγησε ότι το Marathon 
Clean Up διαφέρει από άλλες παρεμφερείς 

πρωτοβουλίες διότι προσεγγίζει το όλο ζήτη-
μα με τρόπο που το κάνει πολύ πιο ενδιαφέ-
ρον για όσους συμμετάσχουν, είτε ως αγωνι-
ζόμενοι είτε ως εθελοντές, αλλά, συγχρόνως, 
έχει και μια σημαντική εκπαιδευτική διάσταση, 
κυρίως για τα μικρά παιδιά που θα θελήσουν 
να παρακολουθήσουν από κοντά τις εκδηλώ-
σεις, πάντοτε με τη συνοδεία των γονιών τους.
«Οι τρεις πρώτες ομάδες απ’ όσες θα διαγω-
νιστούν για το ποια θα μαζέψει περισσότερα 
απορρίμματα από την ακτογραμμή, θα λάβουν 
χρηματικό έπαθλο», είπε ο κ. Παπαθεοδώρου, 
«αλλά όλοι όσοι θα πάρουν μέρος θα τιμηθούν 
και θα πάρουν δώρα, διαγωνιζόμενοι και εθε-
λοντές. Μεγαλύτερη σημασία έχει άλλωστε η 
συμμετοχή, τα έπαθλα είναι ένα έξτρα κίνητρο 

που φέρνει την άμιλλα και το συναγωνισμό 
στην εξίσωση».
Η δράση θα έχει ως βάση αναφοράς και αφε-
τηρία το Κτήμα Ράικου («Καλοκαιράκι») και 
η αποκομιδή θα γίνει μέχρι το ποταμάκι στον 
Σχοινιά. Η  WHY NOT θα προμηθεύσει δια-
γωνιζόμενους και εθελοντές με όλα τα απα-
ραίτητα για τις δραστηριότητές τους (καπέλα, 
μπλούζες, γάντια, νερό κ.λπ.) Οι συμμετέχο-
ντες στις ομάδες πρέπει να είναι 18 ετών και 
πάνω, ενώ οι εθελοντές μπορεί να είναι και 
μικρότεροι, αλλά με γραπτή άδεια από τον κη-
δεμόνα τους.
Όσο για τα μικρά παιδιά, συνοδευόμενα από 
τους γονείς τους, θα έχουν την ευκαιρία και το 
Σάββατο και την Κυριακή να πάρουν μέρος σε 

πολύ ενδιαφέροντα, διασκεδαστικά αλλά και 
ιδιαιτέρως διδακτικά δρώμενα, σε μια προσπά-
θεια να συνειδητοποιήσουν από τη νεαρή αυτή 
ηλικία πόσο μεγάλη σημασία έχει η προστασία 
της φύσης γύρω μας.
Ανοιχτή πρόσκληση για την εκδήλωση υπάρ-
χει για τοπικά συγκροτήματα και καλλιτέχνες, 
ενώ στο αποκορύφωμα αυτής της πραγματι-
κής γιορτής για το περιβάλλον, την Κυριακή 
19 Μαΐου, αφού ολοκληρωθούν οι βραβεύ-
σεις και οι ομιλίες, θα ακολουθήσει συναυλία 
της Ήβης Αδάμου και του Μιχάλη Stavento - 
κατά κόσμον Μιχάλη Κουινέλη.
Η συμμετοχή σε όλες τις δραστηριότητες, αλλά 
και τις καλλιτεχνικές εκδηλώσεις είναι δωρε-
άν για το κοινό.

MARATHON CLEAN UP

Συναυλία Ήβης Αδάμου - Stavento και 
δώρα για όλους το διήμερο 18-19 Μαΐου 
στην Παραλία Μαραθώνα



09ΕΠΙΚΑΙΡΌΤΗΤΑΠΕΜΠΤΗ 25 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024
www.dimotisnews.gr

ΤΟΠΙΚΗ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

Ο Νεκτάριος Καλαντζής στις Βρυξέλλες 
και στη Μονς για τους Ευρωπαϊκούς  
Δήμους και τις Περιφέρειες του αύριο
Στη Σύνοδο Κορυφής των Ευρωπαϊκών 

Περιφερειών και Δήμων στη Μονς του 
Βελγίου συμμετείχε τον Μάρτιο ο Πρό-

εδρος των Ευρωπαίων Νέων Αυτοδιοικητικών 
και της Ένωσης Νέων Αυτοδιοικητικών Ελλά-
δος (ΕΝΑ) Νεκτάριος Καλαντζής.
Η 10η Ευρωπαϊκή διάσκεψη κορυφής των δή-
μων και των περιφερειών, την οποία συνδιοργά-
νωσαν η Ευρωπαϊκή Επιτροπή των Περιφερειών 
(ΕτΠ) και η Περιφέρεια της Βαλονίας, στέφθηκε 
με επιτυχία χάρη στην ευρεία συμμετοχή τοπι-
κών και περιφερειακών εκπροσώπων από όλη 
την Ευρώπη, με δεκάδες ομιλητές και 80 περί-
πτερα στο Φεστιβάλ των Δήμων και των Περι-
φερειών. Τοπικοί και περιφερειακοί ιθύνοντες 
συνήλθαν στη Μονς και παρότρυναν την ΕΕ και 
τα κράτη μέλη να ενισχύσουν τους δήμους και τις 
περιφέρειες στην αντιμετώπιση ζητημάτων που 
αποτελούν παγκόσμιες προκλήσεις, όπως η προ-
στασία του περιβάλλοντος και η κλιματική αλλα-
γή, η τεχνητή νοημοσύνη, οι κοινωνικές δομές 
των δήμων και των περιφερειών.
Ο Νεκτάριος Καλαντζής, από τους ελάχιστους 
Έλληνες που παραβρέθηκαν εκεί, ανέφερε χα-
ρακτηριστικά: «Η συμμετοχή μου ως Πρόεδρος 
του Συμβουλίου των Ευρωπαίων Νέων Αυτοδι-
οικητικών  (ELL Group) στη Σύνοδο Κορυφής 
των Περιφερειών και των Δήμων της Ευρώπης 
στη Μονς του Βελγίου μου έδωσε τη δυνατότητα 
να δω από κοντά για ακόμη μια φορά τις ευρω-
παϊκές εξελίξεις στην Τοπική Αυτοδιοίκηση της 
Ευρώπης. Να συνομιλήσω με Ευρωπαίους Περι-
φερειάρχες και Δημάρχους που οδηγούν τις πό-
λεις στο αύριο! Χαίρομαι διπλά, μιας και οι Ευ-
ρωπαίοι Νέοι Αυτοδιοικητικοί (ELL) είναι αυτοί 
που θα δημιουργήσουν το αύριο στις πόλεις και 
τις περιφέρειες της Ευρώπης!».
Στις 17 και 18 Απριλίου, ο Πρόεδρος του Συμ-
βουλίου των Ευρωπαίων Νέων Αυτοδιοικητι-
κών (ELL Group) Νεκτάριος Καλαντζής συμμε-
τείχε στις Βρυξέλλες στην Ολομέλεια της της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής των Περιφερειών, ως 
εκπρόσωπος του Ευρωπαϊκού Λαϊκού Κόμματος 

(ΕΛΚ) και συναντήθηκε με δεκάδες περιφερειάρ-
χες και δημάρχους μεγάλων πόλεων της Ευρώ-
πης, συζητώντας για το αύριο των περιφερειών 
και των δήμων.
Οι συζητήσεις επικεντρώθηκαν κυρίως στις 
εκλογές της ΕΕ στις 9 Ιουνίου και στην ενίσχυση 
της ευρωπαϊκής εγγύησης για τα παιδιά και των 
συστημάτων προστασίας των παιδιών σε τοπικό 
και περιφερειακό επίπεδο. Στην ημερήσια διά-
ταξη υπήρχαν επίσης διάφορες γνωμοδοτήσεις 
που τέθηκαν σε ψηφοφορία, όπως αυτές που 
αφορούν, μεταξύ άλλων, τη δέσμη μέτρων για 
τη διεύρυνση 2023, την κοινωνική προστασία, 
τη βιοποικιλότητα, τη διασυνοριακή και εδαφική 

συνεργασία, και τη μεταρρύθμιση της πολιτικής 
συνοχής, αλλά και ζητήματα όπως, αυτό της ψυ-
χικής υγείας στις ευρωπαϊκές πόλεις, η βιώσιμη 
κινητικότητα, η μείωση της ρύπανσης από τα μι-
κροπλαστικά, η ρόλος της γεωθερμίας ως ενέρ-
γεια που μπορεί να χρησιμοποιηθεί στο μέλλον 
από τους δήμους της Ευρώπης, η βιοποικιλότητα 
και η προστασία της από τις τοπικές αρχές, η δέ-
σμευση των ευρωπαϊκών δήμων για περισσότε-
ρους ποδηλατοδρόμους στις πόλεις και θέματα 
όπως οι έξυπνες και βιώσιμες κατοικίες στις ευ-
ρωπαϊκές πόλεις του αύριο.

«Η θερμοκρασία στην Ευρώπη αυξάνεται με δι-

πλάσιο ρυθμό από τον παγκόσμιο μέσο όρο. Οι 

κλιματικές και περιβαλλοντικές κρίσεις κινδυ-

νεύουν να επιδεινώσουν τις υφιστάμενες ανι-

σότητες, να βλάψουν τις υποδομές ζωτικής ση-

μασίας και να διαταράξουν τη γεωργική και τη 

βιομηχανική παραγωγή, με τις πλέον ευάλωτες 

περιφέρειες και κοινωνικές ομάδες να απειλού-

νται περισσότερο. Αυτές οι ανησυχητικές τάσεις 

υπογραμμίζουν την επείγουσα ανάγκη για αυξη-

μένη δράση της ΕΕ: χρειαζόμαστε μια Πράσινη 

Συμφωνία 2.0 για να εξασφαλίσουμε ταχεία και 

ισότιμη μετάβαση στη βιωσιμότητα προς όφελος 

όλων. Θα πρέπει να θέσουμε ως προτεραιότη-

τα θέματα όπως, η μετάβαση στη βιωσιμότητα, 

προκειμένου να συζητηθούν περισσότερο για να 

υπάρξει μια Πράσινη Συμφωνία 2.0 με στόχο τη 

διασφάλιση δίκαιης και χωρίς αποκλεισμούς ευ-

ημερίας των κατοίκων της Ευρώπης» ανέφερε ο 
Πρόεδρος του ELL Νεκτάριος Καλαντζής.

  Χαίρομαι διπλά, μιας 
και οι Ευρωπαίοι Νέοι 
Αυτοδιοικητικοί (ELL) 

είναι αυτοί που θα 
δημιουργήσουν το αύριο 

στις πόλεις 
και τις περιφέρειες 
της Ευρώπης! 
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ΔΗΜΟΣ ΡΑΦΗΝΑΣ-ΠΙΚΕΡΜΙΟΥ

Μπουρνούς: 100+ μέρες παραληρήματος 
και ανικανότητας της νέας δημοτικής αρχής
«Το νέο δίδυμο διοίκησης Τσεβά-Ξη-

ντάρα με αφορμή δημοσιεύματα 
αποκλειστικά δημοσιογραφικών 

καταγραφών των 100 πρώτων ημερών μιας δι-
οίκησης που μόνο προβλήματα έχει δημιουργή-
σει σε έναν δήμο που είχε μόνο ανοδική πορεία, 
παρουσίασε ως απάντηση ένα δωδεκάλογο ψε-
μάτων με σκοπό να μεταθέσει ευθύνες που τις 
αναλογούν, νομίζοντας ότι μπορεί να συνεχί-
σει να παραπλανά τους πολίτες, όπως έκανε σε 
προεκλογικό χρόνο.
Με συνοδοιπόρο την άγνοια κατανόησης των 
θεμάτων των ΟΤΑ και βάζοντας απέναντί της με-
ρίδα των υπαλλήλων -γιατί δεν ήταν αρεστοί- αλ-
λά και πολιτών, πελαγοδρομεί καθημερινά, δια-
ταράσσοντας την ομαλή λειτουργία του δήμου.
1. Στο Μέγα Ρέμα Ραφήνας, το μεγάλο αντιπλημ-
μυρικό έργο του τόπου μας, ποιος δεν θυμάται 
ότι προεκλογικά το δίδυμο Τσεβά-Τερζοπούλου 
προσπάθησε να το ακυρώσει. Ποιος δεν θυμάται 
την κα Τσεβά να κάνει τον «ταξιτζή» σε ανθρώ-
πους που έμπαιναν μπροστά στα μηχανήματα.
Αυτό το «παιχνιδάκι» εις βάρος της πόλης και 
των πολιτών, σταμάτησε δυστυχώς αρκετά αρ-
γά, όταν από τον υφυπουργό Υποδομών και Με-
ταφορών κ. Ταχιάο κλήθηκε το δίδυμο και τους 
αναφέρθηκε η ύπαρξη  εισαγγελέα και από τότε 
παραμένουν σε «απόσταση ασφαλείας» από το 
έργο, βγάζοντας άναρθρες κραυγές.
ΤΟ ΕΡΓΟ ΘΑ ΓΙΝΕΙ και αποτελεί επιλογή της δι-
κής μας διοίκησης.
Δεν θα γίνουν όμως -στα συμφωνημένα με τη 
διοίκησή μας χρονοδιαγράμματα- τα έργο της 
έλευσης της Αττικής Οδού και του Προαστιακού 
γιατί η αργοπορία που προξένησαν έχει  το κό-
στος αλλαγής προτεραιοτήτων και δημιουργήθη-
καν συγχρόνως νέες ανάγκες αναδρομολόγησης 
κονδυλίων με την καταστροφή στη Θεσσαλία.
2. Το ανέκδοτο με το αεροδρόμιο και την δήθεν 
«συσπείρωση» δυνάμεων, εκτός ότι  το έχουν 
πει και άλλοι,  έχει αποδειχθεί ότι δεν έχει κα-
νένα όφελος για τους πολίτες αφού δεν έχει αλ-
λάξει τίποτα στην ποιότητα της ζωή στους , αλλά 
αντίθετα επιβαρύνεται περαιτέρω. Η ΚΑΘΗΜΕΡΙ-
ΝΟΤΗΤΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΠΟΔΕΙΞΗ της κενής περιεχο-
μένου ανακοίνωσης.
3. Κατάφερε το δίδυμο Τσεβά-Ξηντάρα να θέ-
σει εκτός λειτουργίας το ΣΜΑ που δημιούργη-
σε η διοίκηση Γούτα την περίοδο 1991-1994 
στην Αρίωνος και αδειοδοτήθηκε από την δική 
μας διοίκηση. 
Ποιος ξεχνά την προσπάθεια του «δίδυμου» να 
παραπλανήσει το δημοτικό συμβούλιο σε εκείνη 
την περίφημη συνεδρίαση με τις «Ξηνταρογέφυ-
ρες». Αποτέλεσμα της «πεφωτισμένης» διαχείρι-
σης να μεταφέρουν  τα απορριμματοφόρα δίπλα 
στο κοιμητήριο, σε υποδομή που πάλι η δική μας  
διοίκηση ως χώρο στάθμευσης προγραμμάτισε, 
για να λειτουργεί η αποκομιδή. ΠΕΡΠΑΤΗΣΙΑ 
ΚΑΒΟΥΡΑ, για την οποία καυχιέται.
4. Το ΟΧΥΡΟ είναι ένα ΜΟΝΑΔΙΚΟ έργο ανά-
πλασης που αγκάλιασε άμεσα ο κόσμος και  το 
οποίο προσπάθησε το «τρίδυμο» Τσεβά-Ξηντά-
ρα-Τερζοπούλου να το παρουσιάσει ως παρά-
νομο αλλά απέτυχε. Τα έγγραφα που συνεχώς 
βγαίνουν αποτελούν την καταδίκη της ατελέσφο-
ρης και ρεβανσιστικής τους προσπάθειας και ει-

σπράττουν καθημερινά το γέλωτα των πολιτών.
ΤΟΥΣ ΣΥΣΤΗΝΟΥΜΕ ΜΙΑ ΒΟΛΤΑ ΣΤΟ ΧΩΡΟ 
ΤΟΥ ΟΧΥΡΟΥ. ΠΡΟΣΦΕΡΕΙ ΨΥΧΙΚΗ ΓΑΛΗΝΗ.
5. ΠΑΙΔΙΚΟΣ ΣΤΑΘΜΟΣ ΠΙΚΕΡΜΙΟΥ. 
Παραδώσαμε ένα άρτιο έργο, μια υποδομή 
άκρως απαραίτητη για την περιοχή.
Παραλήφθηκε στη λήξη της υπογεγραμμένης 
σύμβασης με ανάδοχο και Περιφέρεια Αττικής 
ΚΑΙ ΟΧΙ  στη λήξη της θητείας,  όπως μικροπο-
λιτικά θέλει να παρουσιάσει μια παρακμιακή νέα 
δημοτική. 
Για το οποίο ο δήμος οφείλει με δαπάνες του να 
το εξοπλίσει και να το λειτουργήσει. Αυτή ήταν 
και είναι η υποχρέωση μας.
Ακόμα αναμένουμε κινήσεις, οι οποίες όμως δεν 
φαίνονται στον ορίζοντα.
ΕΜΕΙΣ ΑΝΑΜΕΝΟΥΜΕ, οι πολίτες όμως ΚΡΙ-
ΝΟΥΝ.
6. Στη ΔΙΩΝΗ κατασκευάσαμε και παραδώσαμε 
ένα μοναδικής ομορφιάς και αρχιτεκτονικής χώ-
ρο πλατείας και επιλύσαμε και το θέμα της εκ-
κλησίας.

Για το συνοδό έργο επίλυσης των ομβρίων, η δι-
οίκησή μας είχε σχεδιασμό, μελέτες και χρονο-
διάγραμμα. 
Ζητάμε συγνώμη από τους πολίτες που δεν μπο-
ρούσαμε να επιταχύνουμε την κατασκευή και 
ολοκλήρωση του έργου -λόγω αρχαιολογικών 
ανασκαφών- και παραδώσαμε ένα τμήμα του 
σχεδιασμού σε μια ατελέσφορη και αδαή δημο-
τική αρχή. 
ΤΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΕΙΝΑΙ ΟΡΑΤΑ. Λόγια άνευ 
έργων.
7. Για χρηματοδοτήσεις ας μη ομιλεί η νέα δη-
μοτική αρχή.
Με το καλημέρα απώλεσε την εγκεκριμένη χρη-
ματοδότηση για τα τηλε-υδρόμετρα Πικερμίου, 
επιδεικνύοντας ανικανότητα να προβεί εγκαί-
ρως σε δημοπράτηση.
Έχει ήδη καταστεί αυτοδιοικητικός περίγελος.
8. Περηφανεύονται για την αναστολή της ΜΕΒΑ 
και την απώλεια 27 εκατ. ευρώ και δεν μας λένε 
για το καθημερινό περιβαλλοντικό έγκλημα του 
χώρου επεξεργασίας στην οδό Αύρας στη Ραφή-

να -που βρήκαμε- ποιος είναι ο σχεδιασμός για 
την απομάκρυνσή του.
Εμείς είχαμε σχεδιασμό απομάκρυνσης, γι’ αυτό 
και σχεδιάσαμε την νέα ΜΕΒΑ. 
Προφανώς δεν αντιστοιχεί στο κέντρο της Ρα-
φήνας η διαχείριση των βλαστικών των περια-
στικών περιοχών και η βαριά κυκλοφοριακή επι-
βάρυνση με την έλευση πάνω από 40 φορτηγών 
ημερησίως , ο αριθμός των οποίων με την νέα 
πυροσβεστική διάταξη θα διογκωθεί. ΠΕΡΙΜΕ-
ΝΟΥΜΕ ΤΗ ΔΙΚΗ ΤΟΥΣ ΠΡΟΤΑΣΗ.
9. Μιας και μιλάμε για κανονισμούς διαχείρισης 
κοινοχρήστων και κοινωφελών χώρων, ο οποί-
ος που προφανώς ήδη υπάρχει από τη διοίκησή 
μας και έχει ψηφίσει κα η συνήθως «ξεχνούσα» 
κα Τσεβά -ως αντιδήμαρχος της παράταξής μας-  
ας θυμηθεί να μας πει το μηχανισμό κλεισίματος 
χώρων πολιτισμού, όπως το πολιτιστικό κύτταρο 
της βιβλιοθήκης Marie Blanche.
ΑΝΑΜΕΝΟΥΜΕ.
10. Να της θυμίσουμε της κα Τσεβά -χωρίς ελ-
πίδα να μάθει- ότι οι προϋπολογισμοί δεν έχουν 
ελλείματα. Οι απολογισμοί και οι ισολογισμοί μό-
νο έχουν. 
Ο προϋπολογισμός είναι μια αναφορά Εσόδων 
-Εξόδων, που αποτυπώνει το όραμα της δημο-
τικής αρχής.
Αναλόγως τα  που έσοδα έχεις , διαμορφώνεις 
τα έξοδα που θέλεις να κάνεις.
Αν της λείπουν τρία εκατομμύριά για να πραγμα-
τοποιήσει τα «όραμά της» ας ψάξει να βρει επι-
χορηγήσεις γιατί η φορολόγηση των πολιτών, 
όπως η επιχειρούμενη αύξηση των τελών ταφής 
που δρομολογεί δεν αποτελεί την ενδεδειγμένη 
λύση.
Επίσης μην ξεχνά ότι πρόσφατα η δημοτική της 
ομάδα ψήφισε ότι ο προϋπολογισμός του 2023 
έκλεισε εντός ορίων, χωρίς αναγκαιότητα ανα-
μόρφωσης. 
ΠΑΛΙ ΠΡΟΦΑΝΩΣ ΔΕΝ ΚΑΤΑΛΑΒΕ ΤΙ ΨΗΦΙΣΕ.
ΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ ΤΩΡΑ ΤΟ ΚΑΤΑΛΑΒΑΙΝΟΥΝ.
11. Αναφορικά με την Υπηρεσία Δόμησης την 
πληροφορούμε ότι έχει αναλάβει η Αποκεντρω-
μένη Διοίκηση Αττικής. 
ΣΥΣΤΗΝΟΥΜΕ ΥΠΟΜΟΝΗ.
12. Αναφορικά με τις προτεραιότητες της δημοτι-
κής αρχής και τα περί διαφάνειας, όταν βρει και-
ρό ας μας πει για τα Σχέδια Πόλης, για το Τοπι-
κό Πολεοδομικό -Χρήσεις Γης, για το παράκτιο 
Μέτωπο και άλλα σημαντικά θέματα που κρατά 
στην αφάνεια . Μέχρι τώρα πορεύεται με τα δι-
κά μας έργα.
Ας μη τα ακυρώσει στη πράξη γιατί  ακυρώνει 
προσδοκίες των πολιτών. 
Η ΑΝΑΦΟΡΑ ΕΙΝΑΙ ΕΤΣΙ ΓΙΑ ΤΗ ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ.
Επίσης συστήνουμε στην δημοτική αρχή, ας μη 
δυσανασχετεί στις δημοσιογραφικές κρίσεις.
Είναι αποτέλεσμα της δικής της και μόνο ανικα-
νότητας και όχι άλλων.
Ας μην ψάχνει εναγωνίως αλλού.
Δυστυχώς κολλήσαμε σε δίσεκτους καιρούς».

Ευάγγελος Μπουρνούς
π. Δήμαρχος Ραφήνας-Πικερμίου

Επικεφαλής Παράταξης «Σύγχρονη Πολιτεία-
Συνεργασία Ενεργών Πολιτών»
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Γράφει ο 
Γιάννης Κοντογεώργος στη Ραφήνα και το Πικέρμι

Της θημωνιάς... 
το ύψος

Ο φόρος τιμής για την επέτειο της 25ης Μαρ-
τίου κατέληξε να στεφανώσει τους κάδους 

απορριμμάτων δίπλα στην εκκλησία της Παντο-
βασιλίσσης στη Ραφήνα.
Η φωτογραφία που ανάρτησε ο γιατρός Γεράσιμος 
Βουδούρης αποκαλυπτική, όπως αποκαλυπτική εί-
ναι και η έλλειψη σεβασμού.
Μπορεί να ζορίστηκε η Δήμαρχος κα Δήμητρα Τσε-
βά και ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας κ. Γιώργος 
Δουβίτσας, αλλά οι απερισκεψίες πληρώνονται.

Θα μου πείτε, ποιος την έχασε για να βρεθεί.
Η αναφορά γίνεται έτσι για την ιστορία και για αυ-
τούς που θέλουν να μιλούν για ηθική.
Τάξης και ηθική, αλλά οι εφαρμόζοντες καμία σχέ-
ση.
Ας μην παραπονιούνται.

Νέα ορολογία στα οικονομικά εφηύρε η νέα 
δημοτική αρχή Ραφήνας-Πικερμίου.

Μην μπορώντας να χρηματοδοτήσει τις επιδιώ-
ξεις, διατυμπανίζει παντού, ότι ο Προϋπολογι-
σμός κατά την πρώτη αναμόρφωση του δεν μπο-
ρεί να κλείσει και είναι ελλειμματικός κατά 3,8 
εκατομμύρια Ευρώ.
Αναζητώντας την ευθύνη, αντί να κοιτάξει στον 
καθρέφτη και τους  συνεργάτες της η νέα δήμαρ-
χος, προσπαθεί να μεταθέσει την δική της ευθύ-
νη, στην προηγούμενη δημοτική αρχή.
Η χρηματοδότηση ενός οράματος όπως χαρα-
κτηριστικά είπε ο πρώην Δήμαρχος Ευάγγελος 

Μπουρνούς μπορεί να είναι ελλειμματική, αλλά 
η δημοτική αρχή οφείλει να βρει τους πόρους. 
Ελλειμματικός προϋπολογισμός δεν υπάρχει ως 
έννοια στην παγκόσμια κοινότητα.
Μόνο απολογισμός και ισολογισμός.
Αυτά όμως είναι για τους γνωρίζοντες οικονο-
μικά και εκεί στη Ραφήνα δεν τα πάνε καλά στα 
μαθηματικά.
Τα έχουν βρει μπαστούνια και ο πρώην δήμαρ-
χος κάνει πάρτι.

«Ελλειμματική» 
αναμόρφωση 
προϋπολογισμού

Στεφάνωσαν 
τους κάδους

Παιδικός Σταθμός Πικερμίου, 5 μήνες μετά 
την εμπρόθεσμη παράδοση της κατασκευής 

του κτιρίου στην οδό Ολυμπιονικών από τον ανά-
δοχο (Κυριακάκης) στον Δήμο Ραφήνας-Πικερμί-
ου από τη διοίκηση του Βαγγέλη Μπουρνού με πα-
ρουσία της Περιφέρειας Αττικής το κτίριο μοιάζει 
στοιχειωμένο.
Ο Δήμος έχει την υποχρέωση να εξοπλίσει το 
κτίριο με τον κατάλληλο για την λειτουργία του 

εξοπλισμού για 
να προσλάβει το 
απαραίτητο προ-
σωπικό ώστε να μπορούν οι γονείς τα παιδιά να τα 
πηγαίνουν σ’ ένα παιδικό σταθμό στον τόπο τους.
Ρωτάμε τη νέα δημοτική αρχή να μας πει τι έχει 
κάνει, ποιος είναι ο προγραμματισμός της και σε 
ποιο χρόνο διάγραμμα.

Τι τρέχει με τον Παιδικό 
σταθμό του Πικερμίου

Γίνεται μάχη πολεοδομικά 
σχετικά με τα ύψη με το 

νέο ΝΟΚ.
Σε Ραφήνα και Πίκερμι γίνε-
ται μία άλλη μάχη με τα ύψη 
από τις θημωνιές που έχουν 
αρχίσει να ξεφυτρώνουν σε όλους τους δρόμους.
Η προέλευση από τον καθαρισμό των οικοπέδων.
Πολύ συχνά βλέπουν κάποιοι τον αντιδήμαρχο 
καθαριότητας Γιώργο Δουβίτσα να ιδρώνει και 
να ζορίζεται.
Παλιότερα κάποιοι έκαναν μόνο κριτική. Τώρα 
που έχουν το πεπόνι τους λείπει το μαχαίρι.
Έτσι είναι όμως φίλε Γιώργο.
Όποιος έχει τα γένια οφείλει να βρει και τα χτέ-
νια, για να μην γυρνάνε οι ...τρίχες προς τα μέσα.

Ψηλός, αλλά 
κυνηγημένος

Το αγροτικό αυτοκίνητο ότι πάει σπίτι του οδη-
γού δεν είναι κατακριτέο. Μπορεί να το έχει 

και απωθημένο.
Το ότι δεν σταματάει όμως στη διαδρομή της επιστρο-
φής σε σήματα της αστυνομίας, αυτό είναι ερευνητέο. 
Τώρα θα μου πείτε, στη Ραφήνα είναι ο μόνος ψηλός 
και άμυαλος; Πιο κοντά μου μοιάζει η προσέγγιση, πο-
νηρός και με απωθημένα.
Ο καθείς διαλέγει…

Κηδεία την Τρίτη 16 Απριλίου στη Ραφήνα και όποιος πέρνα-
γε νόμιζε ότι έβλεπε σκηνές από ταινία.

Συγγενείς να περιμένουν, πάνω από μία ώρα, μαζί με τον εκλιπό-
ντα και το γραφείο τελετών έξω από το κοιμητήριο, γιατί άκουσον-
άκουσον, η δήμαρχος, η αντιδήμαρχος και οι αρμόδιοι υπάλληλοι 
είχαν ξεχάσει την τελετή για την οποία έδωσαν άδεια ταφής, αλλά 
για τάφο δεν είχαν μεριμνήσει.
Το τι έγινε εκεί είναι λίγο. Το τι ειπώθηκε μετά, απερίγραπτο.
Καλά τα πάνε εκεί στην παραλία. 
Οι πολίτες αναζητούν ήδη την επόμενη διοίκηση.

Μόνο σε ταινίες γίνονται αυτά
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Κάθε δύο εβδομάδες συναντιόμαστε με 
τη Χαρά, αγαπημένη φίλη-επιχειρημα-
τία στην Ανατολική Αττική και συζητάμε 

μαζί προβλήματα, λύσεις και στρατηγικές για 
την βελτίωση και την ανάπτυξη της επιχείρη-
σής της.

Το πάθος της για αυτοβελτίωση και εξέλιξη εί-
ναι αξιοθαύμαστο. Αυτή είναι μία καλή αφετη-
ρία για όσους θέλουν όχι μόνο θέλουν να ακο-
λουθούν τις εξελίξεις αλλά και να βρίσκονται 
μπροστά από αυτές. Έχουμε φτάσει πλέον στο 
πολυπόθητο σημείο που εξηγώ πως ο «Καμ-
βάς», γνωστός και ως Business Model Canvas, 
αυτό το εκπληκτικό δυναμικό επιχειρηματικό ερ-
γαλείο που ανέπτυξε ο Alex Osterwalder, αποτε-
λεί το πιο δημοφιλές και αποτελεσματικό οπτικό 
εργαλείο αποτύπωσης της λειτουργίας μίας βι-
ώσιμης επιχείρησης.
Το μοντέλο αυτό λειτουργίας της επιχείρησής 
μας τροφοδοτείται από πληροφορίες και στοι-
χεία που συλλέγουμε εμείς και τις οποίες τοπο-
θετούμε δισδιάστατα σε μία σελίδα χαρτί με στό-
χο την  καλύτερη εποπτεία της επιχείρησης και 

την άμεση εφαρμογή αλλαγών σε κάθε χρονική 
στιγμή της πορείας εξέλιξης της. Το περιβάλλον 
των επιχειρήσεων είναι ρευστό και συνεχώς με-
ταβαλλόμενο απειλώντας την εύρυθμη λειτουρ-
γία τους. Με την ίδια αντίδραση πρέπει και οι 
επιχειρηματίες να αναθεωρούν τον τρόπο που 

λειτουργούν, να ανασχεδιάζουν, να προσαρμό-
ζονται στις αλλαγές και να αναζητούν πιο βελτι-
ωμένες πρακτικές για τη διατήρηση της επιτυχί-
ας τους. Ολα αυτά περιγράφονται με σαφήνεια 
στις εννέα ενότητες του BMC, οι οποίες είναι οι 
παρακάτω:
• Value Proposition-Πρόταση αξίας
• Customer Segments-Τμηματοποίηση πε-

λατών
• Distribution channels-Κανάλια διανομής
• Customer Relationships-Σχέσεις με τους 

πελάτες
• Key Resources-Βασικοί πόροι
• Key Activities-Βασικές δραστηριότητες
• Key Partnerships-Βασικές συνεργασίες 
• Cost Stucture-Δομή εξόδων
• Revenue Streams-Ροή Εσόδων

Ετσι λοιπόν ξεκίνησα να αναλύω στη Χαρά μία-
μία τις ενότητες του BMC:

Value Proposition 
Πρόταση αξίας

Κάθε προϊόν ή service για να είναι πετυχημένο 
πρέπει να έχει στοιχεία διαφοροποίησης από τον 
ανταγωνισμό, να ξεχωρίζει δηλαδή ώστε να εί-
ναι ελκυστικό στους πελάτες του. Σε αυτήν την 
ενότητα περιγράφουμε τι είδους αξία προσφέ-
ρουμε με τα προϊόντα μας στους καταναλωτές 

και το πρόβλημα που λύνουμε εισάγοντας ένα 
νέο προϊόν στην αγορά σε κάθε διαφορετική 
καταναλωτική ομάδα. Περιγράφουμε το σύνολο 
(δέσμες) των προϊόντων ή υπηρεσιών που προ-
σφέρουμε καθώς και το ΜVP -minimum viable 
product, δηλαδή το ελάχιστο βιώσιμο προϊόν 

που έχει «τεσταριστεί» με έρευνα αγοράς πριν 
διατεθεί στην αγορά.

Customer Segments 
Τμηματοποίηση πελατών

Ολα τα προϊόντα/υπηρεσίες δεν ταιριάζουν σε 
όλους τους καταναλωτές. Υπάρχουν τα κατάλ-
ληλα προϊόντα για διαφορετικά τμήματα πελα-
τών ή αλλιώς Buyer Personas όπως συνηθίζε-
ται να λέμε. Σε αυτήν την ενότητα περιγράφουμε 
τις διαφορετικές πελατειακές ομάδες στις οποίες 

«Business Re-Modeling» Series 
στην Ανατολική Αττική
#Lesson5: Συμπληρώνοντας το 
μονοπάτι για την επιτυχία... το Business 
Model Canvas στην τελική του μορφή

Γράφει η 
Μαρία (Μαρλέν) 
Βυτινίδου
Χημικός B.Sc., MBA, 
Fashion Designer, Business 
Instructor, Ιδρύτρια του 
Ομίλου Επιχειρήσεων Μόδας 
AthensFashionClub
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απευθυνόμαστε λαμβάνοντας υπόψην το δημο-
γραφικό και ψυχογραφικό τους προφίλ και εξη-
γώντας γιατί είναι σημαντικοί αυτοί οι πελάτες 
για την  επιχείρησή μας.

Distribution channels 
Κανάλια διανομής

Κανάλια διανομής ονομάζουμε τον τρόπο μέ-
σω του οποίου διατίθονται στην αγορά τα προ-
ϊόντα/υπηρεσίες μας αλλά και η πρόταση αξί-
ας που προσφέρουμε στους καταναλωτές μας. 
Επιλέγουμε λοιπόν τα μέσα στα οποία είμαστε 
πιο αποδοτικοί, πιο ανταγωνιστικοί, πιο ελκυ-
στικοί και με το λιγότερο κόστος για την επιχεί-
ρησή μας. Για παράδειγμα, κάποιες επιχειρήσεις 
επιλέγουν e-commerce (online) για τη πώλη-
ση ειδών μόδας, άλλες τα φυσικά καταστήματα 
(retail) ή την χονδρική (wholesales) ανάλογα με 
τους στόχους τους και το προφίλ των κατανα-
λωτών τους.

Customer Relationships 
Σχέσεις με τους πελάτες

Σε αυτήν την ενότητα περιγράφουμε τον τρόπο 
με τον οποίο σχετιζόμαστε με τους πελάτες μας 
ανάλογα με τον κύκλο ζωής στον οποίο βρίσκο-
νται σε σχέση με τα προϊόντα μας, δηλαδή είναι 
νέοι ή παλαιοί πελάτες, είναι πιστοί ή δυσαρε-
στημένοι με την εξυπηρέτησή μας και πόσο μας 
κοστίζει κάθε προσέγγιση.
«Σε αυτό το σημείο Χαρά, πρέπει να κάνουμε μία 
επισήμανση» της είπα με ζωηρή φωνή.
«Ναι, μαζί με την επισήμανση και ένα διάλλειμα, 
αν μπορούμε...» ζήτησε η Χαρά.

Μέχρι να επιστρέψει η Χαρά στη συζήτηση σκε-
φτόμουν... πόση υπομονή χρειάζεται ένα επι-
χειρηματίας για να ξαναμάθει από την αρχή όσα 
έκανε μέχρι τώρα εμπειρικά, με διαφορετικό 
τρόπο. Επέστρεψε η Χαρά και συνέχισα τον μο-
νόλογο μου.
Μέχρι αυτό το σημείο έχουμε περιγράψει την 
δεξιά πλευρά του BMC που έχει στραμμένο το 
βλέμμα προς την αγορά και αποτελεί το εξω-
στρεφές μέρος της επιχείρησης. Παράλληλα 
όμως πρέπει να περιγραφεί και η υποδομή και ο 
εσωτερικός τρόπος λειτουργίας της, που απει-
κονίζεται με την αριστερα πλευρά του BMC.Συ-
νεχίζουμε λοιπόν:

Key Resources 
Βασικοί πόροι

Σε αυτήν την ενότητα αναρωτιόμαστε ποιους άυ-
λους ή υλικούς πόρους χρησιμοποιούμε για τη 
λειτουργία της επιχείρησης αποτυπώνοντας το 
κόστος χρήσης αυτών, όπως πχ πόσο κοστίζει η 
έδρα της επιχείρησης, μία ιστοσελίδα που χρησι-
μοποιούμε για το e-shop, το εργατικό μας δυνα-
μικό, τα κανάλια διανομής που χρησιμοποιούμε, 
οι πατέντες που μπορεί να έχουμε, ενδεχομέ-
νως πελατειακές μας σχέσεις όπως επίσης και 
το διαθέσιμο κεφάλαιο για την λειτουργία της 
επιχείρησης.

Key Activities 
Βασικές δραστηριότητες

Στην ενότητα των βασικών δραστηριοτήτων 
συγκαταλέγονται βασικές ενέργειες πάνω στις 
οποίες στηρίζεται η λειτουργία της επιχείρησης 
στο εσωτερικό της, όπως για παράδειγμα διαδι-
κασίες αγοράς υλικών, προωθητικές ενέργειες 
marketing, πώλησης αγαθών/υπηρεσιών, κατα-
σκευής, διανομής και γενικότερα ενέργειες που 
απαιτούνται για την ύπαρξη της προτεινόμενης 
αξίας, της ροής των εσόδων και της χρήσης κα-
ναλιών διανομής.

Key Partnerships 
Βασικές συνεργασίες 

Στις βασικές συνεργασίες καταχωρούμε συνερ-
γάτες και προμηθευτές της επιχείρησης μαζί με 
τα συνοδά κόστη τους.

Cost Stucture 
Δομή εξόδων

Στην ενότητα της δομής των εξόδων συγκε-
ντρώνονται όλα τα κόστη προερχόμενα από τις 
ενότητες Κey Resourses, Key Partnerships, Key 
Activities με στόχο να καταχωρήσουμε τα συνο-
λικά κόστη της επιχείρησης που απορέουν από 
τη λειτουργία της.

Revenue Streams 
Ροή Εσόδων

Τέλος, πρέπει να περιγραφεί και ο ακριβής τρό-
πος ροής εσόδων από τη πώληση προϊόντων/
υπηρεσιών και σε τι τιμή είναι διατεθιμένοι οι κα-

ταναλωτές να πληρώσουν την παρεχόμενη αξία, 
με ποιον τρόπο και με τι μέσο. Επίσης, περιγρά-
φεται πως τα επιμέρους έσοδα συνεισφέρουν 
στα συνολικά έσοδα της επιχείρησης.
Σε αυτό το σημείο, ολοκληρώθηκε η συμπλή-
ρωση του Επιχειρηματικού Καμβά και ένα ακόμα 
μάθημα Business Re-Modeling Series για κάθε 
επιχειρηματία που επιθυμεί να οργανώσει τη λει-
τουργία της επιχείρησής του με σύγχρονη ματιά.
«Επομένως Χαρά, τι έχεις να πείς για τη σημερι-
νή μας συζήτηση;».
«Ενα έχω να πω, οι επιχειρήσεις χρειάζονται 
ανανέωση κάθε τόσο και σοβαρή γνώση πριν 
ληφθεί κάθε απόφαση. Για εμένα, το επόμενο 
βήμα είναι μελέτη και εφαρμογή!».

Business Re-Modeling Series 
για νέους και παλαιούς 

επιχειρηματίες 
Τα εκπαιδευτικά άρθρα «Business Re-
Modeling» Series, μπορείτε να τα διαβάζετε κά-
θε μήνα στην εφημερίδα «Ο Δημότης της Ανα-
τολικής Αττικής». Κάθε άρθρο και ένα δικό σας 
βήμα προς την ολοκλήρωση μίας επιτυχημένης 
νέας προσέγγισης της επιχείρησής σας. Κάθε 
άρθρο και ένας επανα-προσδιορισμός του τι 
κάνατε μέχρι τώρα και του τι θα κάνετε από εδώ 

και στο εξής. Αναζητούμε λύσεις στις προκλή-
σεις που αντιμετωπίζουν παλαιοί και νέοι επι-
χειρηματίες και προτείνουμε νέες επιχειρηματι-
κές στρατηγικές βιώσιμης ανάπτυξης, τακτικές 
προσέγγισης νέων πελατών, τρόπους προώθη-
σης στα social media και πολλά άλλα θέματα της 
δικής σας καθημερινότητας. Στείλτε μας και δι-
κή σας θεματολογία, τα δικά σας προβλήματα 

που αντιμετωπίζετε στην εργασία σας και στην 
ανάπτυξη της επιχείρησής σας και εμείς θα τα 
αναλύσουμε διεξοδικά μέσω της αρθρογραφί-
ας. Την ίδια θεματολογία θα μπορείτε να την πα-
ρακολουθείτε διαδικτυακά μέσω του καναλιού 
AtticaNewsTV, σε ειδική εκπομπή και συζήτη-
ση με τον δημοσιογράφο-εκδότη κ. Γιάννη Κο-
ντογεώργο.

  Στείλτε μας και δική σας 
θεματολογία, τα δικά σας προβλήματα που 
αντιμετωπίζετε στην εργασία σας και στην 

ανάπτυξη της επιχείρησής σας και εμείς θα τα 
αναλύσουμε διεξοδικά μέσω της αρθρογραφίας 

H Μαρία Βυτινίδου παρουσιάζει μία πολύ-
χρονη, πολυσχιδή και δραστήρια ενα-

σχόληση με τα κοινά, τις επιχειρήσεις και 
την εκπαίδευση. Σπούδασε Χημικός στο 
Πανεπιστήμιο Κρήτης και Σχεδιάστρια Μό-
δας στo Central Saint Martin’s και London 
College of Fashion. Είναι κάτοχος MBA και 
συμβάλει ενεργά στην ανάπτυξη της Νεο-
φυούς Επιχειρηματικότητας ως Business 
Instructor σε Ελλάδα και εξωτερικό. Εί-
ναι ιδρύτρια του Ομίλου Επιχειρήσεων Μό-
δας AthensFashionClub, που περιλαμβάνει 
τη Σχολή Μόδας «AthensFashionClub», την 
1η Θερμοκοιτίδα Μόδας στην Ελλάδα «The 
Fashion Gate», και τα fashion brands «MV» 
και «Mad Flax». Είναι παράλληλα Director του 
Πορτογαλικού Incubator «Grow Sustainable in 
Portugal» με την υποστήριξη της Πορτογαλικής 
Πρεσβείας στην Αθήνα και Ambassador στην 
Ελλάδα για το Ευρωπαϊκό πρόγραμμα Χρημα-
τοδότησης WORTH. 
Η Διεθνής Εκθεση Premiere Vision στο Πα-

ρίσι την ανέδειξε ως την πιο καινοτόμα Σχε-
διάστρια Μόδας στην Ελλάδα για τη Φορέσι-
μη Τεχνολογία, ενώ παράλληλα ο παγκόσμιος 
accelarator Startupbootcamp High Tech XL 
στο Eindhoven της Ολλανδίας καθιέρωσε την 
εταιρία της ως μία από τις καλύτερες 20 εται-
ρίες υψηλής τεχνολογίας μόδας στον κόσμο για 
τα ενδύματα Wearable Technology που δημι-
ουργεί. Η Vogue Italia έχει κάνει αναφορά για 
την καινοτομία της στην ανάπτυξη νέων δημι-
ουργών στο αντικείμενο της Μόδας.
Μετρά στο βιογραφικό της δεκάδες ομιλίες σε 
συνέδρια Επιχειρηματικότητας, Καινοτομίας, 
Τεχνολογίας και Μόδας σε Ελλάδα και εξωτε-
ρικό. Είναι Ιnternational Trainer στη διεθνή 
έκθεση Modtissimo στην Πορτογαλία, στο Ευ-
ρωπαϊκό πρόγραμμα S4Fashion και στην πα-
γκόσμια πλατφόρμα ΝΕΧΤ ΜΒΑ.
Εργάζεται καθημερινά στο κέντρο της Αθήνας, 
κατοικεί στην Νέα Μάκρη και οραματίζεται μία 
πόλη δυνατή με ισχυρές τοπικές επιχειρήσεις 
και διαρκή οικονομική ευημερία.

Ποια είναι η Μαρία (Μαρλέν) Βυτινίδου
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Εγκαινιάσθηκε το Κέντρο Επεξεργασίας 
Λυμάτων Κορωπίου - Παιανίας

15ΕΠΙΚΑΙΡΌΤΗΤΑΠΕΜΠΤΗ 25 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024
www.dimotisnews.gr

Εγκαινιάσθηκε την Τρίτη 23 Απριλίου 2024, το νέο Κέ-
ντρο Επεξεργασίας Λυμάτων Κορωπίου - Παιανίας 
(ΚΕΛΚΠ), από τον Περιφερειάρχη Αττικής Νίκο Χαρδαλιά, 

τον Πρόεδρο του Διοικητικού Συμβουλίου της ΕΥΔΑΠ Γιώργο 
Στεργίου και τον Διευθύνοντα Σύμβουλο της Εταιρείας Χάρη 
Σαχίνη παρουσία των Δημάρχων Κρωπίας και Παιανίας, Δημή-
τριου Κιούση και Ισίδωρου Μάδη.
Το ΚΕΛΚΠ, προϋπολογισμού 106.836.936 Ευρώ (προ ΦΠΑ), 
κατασκευάστηκε υπό την εποπτεία της Περιφέρειας Αττικής και 
χρηματοδοτήθηκε από το Ευρωπαϊκό Ταμείο Περιφερειακής Ανά-
πτυξης της ΕΕ και το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Αττική 2007-
2013, ΣΑΕ 085/8» και «ΕΣΠΑ 2014-2020». Η διαχείριση και 
λειτουργία του έχει περιέλθει στην ΕΥΔΑΠ, όπως ακριβώς προ-
βλεπόταν από την Προγραμματική Σύμβαση.
Στην εκδήλωση παραβρέθηκαν ο Υπουργός  Επικρατείας, Μά-
κης Βορίδης, ο Γ.Γ. Συντονισμού Διαχείρισης Αποβλήτων, Μα-
νώλης Γραφάκος, Βουλευτές και Δήμαρχοι της Ανατολικής Ατ-
τικής και εκπρόσωποι της αναδόχου εταιρείας Κ/Ξ ΕΡΕΤΒΟ ΑΕ 
- ΑΑΓΗΣ ΑΕ.
Οι προσκεκλημένοι περιηγήθηκαν στις εγκαταστάσεις του 
ΚΕΛΚΠ και ενημερώθηκαν για τις διαδικασίες επεξεργασίας των 
λυμάτων και της ιλύος που ακολουθούνται.
Το ΚΕΛΚΠ βρίσκεται νοτιοανατολικά του διεθνούς αεροδρομί-
ου Αθηνών, Ελευθέριος Βενιζέλος και  αποτελεί μέρος τη κα-
τασκευής ενός σύγχρονου δικτύου αποχέτευσης που θα εξυπη-
ρετεί 100.000 κατοίκους στους Δήμους Κρωπίας, Παιανίας, 
Παλλήνης και Μεσογαίας-Μαρκοπούλου. Με τα μελλοντικά σχέ-
δια επέκτασής του, το ΚΕΛΚΠ θα μπορεί σταδιακά να υποδεχθεί 
το πρόσθετο  φορτίο λυμάτων των παραλιακών περιοχών των 
Δήμων Σαρωνικού και Κρωπίας, εξυπηρετώντας, μέχρι το 2049, 
125.000 κατοίκους.
Το νέο Κέντρο Επεξεργασίας Λυμάτων (ΚΕΛ) αποτελεί βασική 
περιβαλλοντική υποδομή, προστατεύοντας τον θαλάσσιο απο-
δέκτη, μέσω της επεξεργασίας των αστικών λυμάτων που πραγ-
ματοποιείται βάσει ενός σύγχρονου πλαισίου βιώσιμης διαχείρι-
σης των υγρών αποβλήτων και στοχεύει στην ικανοποίηση των 
πλέον αυστηρών απαιτήσεων επεξεργασίας. Το ανακυκλωμένο, 
καθαρό κατά 95%, νερό που θα προκύπτει από το ΚΕΛΚΠ, θα 
επαναχρησιμοποιείται για σκοπούς άρδευσης των τοπικών καλ-

λιεργειών, αστικής και περι-αστικής χρήσης και εμπλουτισμού 
του υπόγειου υδροφορέα.
Ο Πρόεδρος του ΔΣ της ΕΥΔΑΠ, Γιώργος Στεργίου, δήλωσε ότι: 
«Σήμερα εγκαινιάζουμε τη λειτουργία του ΚΕΛ Κορωπίου - Παια-
νίας και κάνουμε την αρχή σε μια σειρά ανάλογης σημασίας έργα 
που αποτελούν μέρος ενός εμβληματικού επενδυτικού προγράμ-
ματος, τη δημιουργία δηλαδή ενός υπερσύγχρονου συστήματος 
με δίκτυα συλλογής και κέντρα επεξεργασίας λυμάτων για ολό-
κληρη την Ανατολική Αττική. Συμβάλλουμε ουσιαστικά στην ανα-
βάθμιση της ποιότητας ζωής εκατοντάδων χιλιάδων συμπολιτών 
μας, σταματάμε την επιβάρυνση του περιβάλλοντος και ενισχύου-
με τις αναπτυξιακές προοπτικές της περιοχής με την καινοτομία 
της άρδευσης από επανάκτηση νερού».
«Το ΚΕΛ Κορωπίου - Παιανίας σηματοδοτεί μια μεγάλη αλλαγή 
για την Ανατολική Αττική» επεσήμανε στην ομιλία του ο Περι-
φερειάρχης Αττικής, Νίκος Χαρδαλιάς, υπογραμμίζοντας ότι: 
«Με ολιστικές παρεμβάσεις αναβαθμίζουμε την Ανατολική Αττι-

κή, μια από τις πλέον αναπτυσσόμενες οι-
κιστικά και οικονομικά περιοχές της χώρας 
μας, που αλλάζει με έργα τα οποία προστα-
τεύουν το περιβάλλον και τις θάλασσες της 
ευρύτερης  περιοχής, με έργα που αποτε-
λούν αναπόσπαστο στοιχείο της ταυτότη-
τάς της».
Ο Περιφερειάρχης Αττικής επεσήμανε ότι 
η λειτουργία της μονάδας, η οποία «εντάσ-
σεται στη μεγαλύτερη περιβαλλοντική πα-
ρέμβαση που βρίσκεται σε εξέλιξη στην 
Ελλάδα» αποτελεί τμήμα των μεγάλων έρ-
γων που υλοποιεί στην περιοχή η Περιφέ-
ρεια Αττικής σε συνεργασία με την ΕΥΔΑΠ 
και τους οικείους Δήμους, στο πλαίσιο 
«μιας ισχυρής συνεργασίας για την προ-
στασία του περιβάλλοντος και την ορθολο-
γική διαχείριση των υδάτινων πόρων της 
Αττικής». Στα έργα αυτά, που όπως είπε, 
«αναδεικνύουν την προτεραιότητα μας να 
δημιουργήσουμε μια πράσινη και ανθρώπι-
νη Αττική» συμπεριλαμβάνεται η δημιουρ-
γία τριών νεών εγκαταστάσεων επεξεργα-

σίας λυμάτων και περισσότερων από 1.000 χιλιόμετρα δικτύου 
αποχέτευσης στην ευρύτερη περιοχή. «Και θέλω να δεσμευτώ 
ότι δεν σταματάμε εδώ. Το σχέδιο μας για την επόμενη πενταετία 
προβλέπει ξεκάθαρα ότι συνεχίζουμε να επενδύουμε σε πράσι-
νες πολιτικές και έργα, με ισχυρό περιβαλλοντικό αποτύπωμα. 
Συνεχίζουμε ακόμη πιο δυναμικά, για ένα ακόμη πιο ελπιδοφόρο 
και πιο πράσινο μέλλον» κατέληξε ο κ. Χαρδαλιάς.
Ο Διευθύνων Σύμβουλος της ΕΥΔΑΠ, Χάρης Σαχίνης, αναφε-
ρόμενος στο έργο τόνισε ότι: «Το έργο του ΚΕΛΚΠ αποτελεί ένα 
σημαντικό ορόσημο στη πορεία ολοκλήρωσης για τα έργα απο-
χέτευσης στην Ανατολική Αττική. Έργα που είναι ένα μέρος του 
απαιτητικού επενδυτικού σχεδίου που υλοποιεί η ΕΥΔΑΠ που αγ-
γίζει τα 2 δις Eυρώ και περιλαμβάνει την κατασκευή σημαντικών 
έργων σε όλο τον κύκλο του νερού με σκοπό την αναβάθμιση της 
ποιότητας ζωής των πολιτών, την προστασία του περιβάλλοντος 
και την ανθεκτικότητα στις προκλήσεις της κλιματικής αλλαγής».



ΔΗΜΟΣ ΠΑΙΑΝΙΑΣ

Δεκαπέντε -επιπλέον- στρέμματα 
για κοινωφελείς δραστηριότητες
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ΑΝΑΤΟΛΙΚΗ ΑΤΤΙΚΗ

Γιώργος Καραμέρος: «Οι υποδομές 
η προτεραιότητα στην Ανατολική Αττική»

Δεκαπέντε επιπλέον στρέμματα για κοι-
νωφελείς χώρους απέκτησε ο Δήμος 
Παιανίας, τερματίζοντας παράλληλα πο-

λυετή αντιδικία με πολίτες. Η υπόθεση αφορά 
συνολική έκταση 15.600 τ.μ. εκ των οποίων 
7.705,37 τ.μ. είχαν καταληφθεί για να εξυπη-
ρετήσουν τις ανάγκες του κοιμητηρίου Γλυκών 
Νερών και του παρακείμενου αθλητικού χώρου 
του δήμου.
«Τερματίσαμε μια πολυετή αντιδικία που ταλαι-
πώρησε τόσο τις υπηρεσίες του δήμου όσο και 
τους νόμιμους ιδιοκτήτες. Δεν είναι δυνατόν να 
απαιτούμε από τους δημότες να είναι σύννομοι 
και ο δήμος να παραβιάζει τον νόμο. Διαχρονικά 
οι διοικήσεις του δήμου είχαν υποσχεθεί λύση, 
υπόσχεση που δεν τηρήθηκε. Σήμερα κλείνει ένα 
κεφάλαιο ταλαιπωρίας για όλους με ωφελημέ-
νους τους κατοίκους καθώς πλέον έχουμε στη 
διάθεσή μας επιπλέον δεκαπέντε περίπου στρέμ-
ματα γης για να αναπτύξουμε κοινωφελείς δρα-

στηριότητες» δήλωσε σχετικά ο Δήμαρχος Παι-
ανίας Ισίδωρος Μάδης.
Οι ιδιοκτήτες προσέφυγαν στη δικαιοσύνη και δι-
καιώθηκαν με το Μονομελές Πρωτοδικείο Αθη-
νών να διατάζει αποζημίωση 24,71 ευρώ/τ.μ. 
(συνολικά 71.363,46 Ευρώ) για την έκταση των 
7.705,37 τ.μ. Ο Δήμος Παιανίας έκανε έφεση 
ακυρώνοντας την πρωτόδικη απόφαση και επα-
νήλθε με πρόταση εξωδικαστικού συμβιβασμού 
για το σύνολο των 15.600 τ.μ. με στόχο να συ-
νεχίσει και να αναπτύξει περαιτέρω κοινωφε-
λείς δραστηριότητες προς όφελος των δημοτών 
η οποία και έγινε αποδεκτή από τους ιδιοκτήτες 
του χώρου.
Η συμφωνηθείσα τιμή αποζημίωσης είναι 10 ευ-
ρώ/τ.μ. δηλαδή 156.000 Ευρώ για το σύνολο 
της έκτασης ποσό που κατά το ήμισυ θα καταβλη-
θεί σε 12 δόσεις. Επιπλέον οι ιδιοκτήτες παραι-
τήθηκαν από κάθε απαίτηση αποζημίωσης χρή-
σης για τα παρελθόντα έτη.

Ο Βουλευτής Ανατολικής Αττικής του ΣΥΡΙΖΑ, Γιώρ-
γος Καραμέρος, παραχώρησε συνέντευξη στο κα-
νάλι AtticaNewsTV και στην εκπομπή «Σε… ΠΡΩ-

ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΟ» του Γιάννη Κοντογεώργου. Ο Γιώργος 
Καραμέρος απάντησε σε κρίσιμα ζητήματα της επικαιρό-
τητας ενώ μίλησε για την ανασυγκρότηση του ΣΥΡΙΖΑ και 
την προσπάθεια του Στέφανου Κασσελάκη ενόψει των Ευ-
ρωπαϊκών Εκλογών της 9ης Ιουνίου. 
Σε ερώτηση για τις προτεραιότητες και τις ανάγκες στην Ανατο-
λική Αττική ο Γιώργος Καραμέρος έδωσε έμφαση στις Υποδο-
μές. «Η αποχέτευση τόσο λόγω του κόστους, όσο και λόγω του 
περιβαλλοντικού αποτυπώματος είναι κρίσιμο ζήτημα. Αλλά δεν 
είναι το μόνο. Οι συγκοινωνίες, το οδικό δίκτυο και η ανάγκη για 
τη δημιουργία Νοσοκομείου στην Ανατολική Αττική είναι κεντρι-
κά ζητήματα, υψηλά στην ιεράρχηση των πολιτών».
Αναφερόμενος στις συγκοινωνίες έδωσε έμφαση στην στασιμό-

τητα του έργου της επέκτασης του Προαστιακού ενώ τόνισε τα 
προβλήματα που προκαλεί η ιδιωτικοποίηση των δρομολογίων 
των αστικών λεωφορείων. «Λεωφορεία που καίγονται εν κινή-
σει, απλήρωτοι οδηγοί, πολίτες που ταλαιπωρούνται για τις ανα-
γκαίες καθημερινές τους μετακινήσεις είναι η εικόνα των αστι-
κών συγκοινωνιών στην Ανατολική Αττική» δήλωσε. 
Όσον αφορά τη δημιουργία Νοσοκομείου στην Ανατολική Αττική 
κατά τη θητεία της Κυβέρνησης Μητσοτάκη δήλωσε απαισιόδο-
ξος. «Το παράδειγμα τα τελευταία χρόνια είναι η εγκατάλειψη και 
η υποβάθμιση των Δημοσίων δομών Υγείας και όχι η αναβάθμι-
ση τους από την παρούσα Κυβέρνηση». 
Τέλος, έκανε αναφορά στον νέο Κανονισμό Πυροπροστασίας 
Ακινήτων επισημαίνοντας πως «είναι ένας κακογραμμένος κα-
νονισμός που ταλαιπωρεί χιλιάδες κατοίκους στην Ανατολική 
Αττική που μένουν στα όρια των Δασικών Εκτάσεων. 
Στη συνέχεια ο Γιώργος Καραμέρος επισκέφτηκε το Αστυνομι-

κό Τμήμα Μαραθώνα στη Νέα Μάκρη όπου ύστερα από αυτοψία 
δημοσίευσε βίντεο στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης ενημερώνο-
ντας τους πολίτες για την υποστελέχωση και τα ζήτημα ασφάλει-
ας που εγείρονται στην περιοχή. «Σε αδιέξοδο οι ευσυνείδητοι 
αστυνομικοί που κάνουν το καθήκον τους» δήλωσε χαρακτηρι-
στικά. Τόνισε ακόμη πως «για μια τεράστια έκταση από τον Μαρα-
θώνα έως τον Νέο Βουτζά, στην ευθεία 40 χιλιομέτρων υπάρχει 
μόνο ένα περιπολικό ή μια ομάδα ΔΙΑΣ». Μάλιστα το εν λόγω βί-
ντεο έχει ξεπεράσει τις 90.000 θεάσεις στο TikTok.
Έπειτα, επισκέφτηκε το Κέντρο Υγείας Νέας Μάκρης όπου ενη-
μερώθηκε για την ανακαίνιση του Κέντρου που δημιουργεί προ-
σωρινά προβλήματα καθώς και για τις ανάγκες του ανθρώπι-
νου δυναμικού και των στελεχών τονίζοντας την κρισιμότητα της 
Πρωτοβάθμιας Περίθαλψης στην εξυπηρέτηση των πολιτών και 
την άμεση αντιμετώπιση των περιστατικών.
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Πρόσφατα πραγματοποιήθηκε στο Δήμο μας το 1ο 

Μαθητικό Συνέδριο με θέμα «Ερευνητικές Διαδρο-
μές στον Πολιτισμό και στις Επιστήμες», με πρω-

τοβουλία της Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης 
(ΔΙ.Δ.Ε.) Ανατολικής Αττικής στο Μουσικό Γυμνάσιο Λύ-
κειο Παλλήνης, το οποίο εκτός από μια ιστορική στιγμή για 
την περιοχή, ξεπέρασε τις προσδοκίες.
Ο Δήμος Παλλήνης εξέδωσε Δελτίο Τύπου για την παρουσία 
του Δημάρχου Χρήστου Αηδόνη.

Μεταξύ άλλων σε αυτό, αναφέρεται ότι ο Δήμος Παλλήνης 
υποστήριξε τη διοργάνωση, καθώς και το ότι ο Δήμαρχος 
«κήρυξε την έναρξη του Συνεδρίου».
Γιατί ενώ υπήρξε υποστήριξη της διοργάνωσης, ο Δήμος δεν 
φρόντισε να ενημερωθούν ΟΛΑ τα μέλη του Δημοτικού Συμ-
βουλίου και της Σχολικής Επιτροπής Δευτεροβάθμιας Εκπαί-
δευσης του Δήμου, που φιλοξενεί τη διοργάνωση;
Γιατί δεν έγινε αναφορά στον Αντιπρόεδρο του Δημοτικού 
Συμβουλίου, Γιώργο Μουρτζιάπη που παραβρέθηκε, ενώ 
αναφέρθηκαν ονομαστικά όλα τα στελέχη της Δημοτικής 
Αρχής;
Και αν τα παραπάνω θα μπορούσαν να δικαιολογηθούν, 
υπάρχει κάτι ακόμα πιο ουσιαστικό:
Όπως προκύπτει από τα Δελτία Τύπου των διοργανωτών, 

καθώς και από την εξέλιξη του προγράμματος ο κ. Αηδονης 
ΔΕΝ κήρυξε την έναρξη του Συνεδρίου.
Αντίθετα, ο κ. Αηδόνης απηύθυνε χαιρετισμό, όπως όλοι οι 
εκπρόσωποι της Πολιτείας, που ήταν παρόντες.
Την έναρξη των Συνεδρίων την κηρύττουν οι διοργανωτές 
ή όποιους ορίζουν οι διοργανωτές.
Το Γραφείο Τύπου και η Δημοτική Αρχή αντί να τηρήσουν 
τη θεσμική τάξη σεβόμενοι τους διοργανωτές, ειδικά μιας 
τέτοιας διοργάνωσης, επέλεξαν να δημιουργήσουν εντυ-

πώσεις υπερβολής στο βωμό της προβολής του Δημάρχου.
Δυστυχώς, για άλλη μια φορά η Δημοτική Αρχή είναι εκτε-
θειμένη.
Η ουσία είναι ότι η επιτυχία του Συνεδρίου αποτυπώθηκε 
στην εξαιρετική εξέλιξη των εργασιών του και στη συμφω-
νία όλων να συνεχιστεί ως θεσμός.
Νιώθουμε πολύ υπερήφανοι για τη νέα γενιά της περιοχής 
μας, και του Δήμου μας που ατενίζει το μέλλον με εξωστρέ-
φεια, κριτική σκέψη και όραμα.

Και νιώθουμε μεγάλη τιμή για το γεγονός ότι οι διοργανωτές 
και η ΔΙ.Δ.Ε. Ανατολικής Αττικής επέλεξαν το Δήμο μας και 
μια εκπαιδευτική δομή - αναφορά, που ιδρύθηκε στην Παλ-
λήνη στα τέλη της δεκαετίας του 1980 ως το πρώτο Μουσι-
κό Σχολείο της Ελλάδας.

ΟΧΙ παραπληροφόρηση 
στον βωμό της προβολής

  Δυστυχώς, για άλλη 
μια φορά η Δημοτική Αρχή είναι 

εκτεθειμένη 

Γράφει ο 
Κωστής Σμέρος
Επικεφαλής της Μείζονος 
Μειοψηφίας του Δήμου 
Παλλήνης
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Ημερίδα με θέμα: «Ερασιτεχνικός Αθλητισμός  - Η οικογένεια και η γυναίκα στο επίκεντρο»

Εξαιρετικά ενδιαφέρουσα και εποικοδομητική αποδείχθη-
κε η ημερίδα που διοργάνωσε ο ΑΣΑ Διονύσου το βράδυ 
της Παρασκευής 19 Απριλίου στο Μέγαρο της ΕΣΗΕΑ, με 

θέμα: «Ερασιτεχνικός Αθλητισμός - Η οικογένεια και η γυναί-
κα στο επίκεντρο».
Η ημερίδα πραγματοποιήθηκε υπό την αιγίδα του Υπουργείου Κοι-
νωνικής Συνοχής και Οικογένειας, και της Ένωσης Σωματείων 
Χειροσφαίρισης Αττικής, ενώ τον συντονισμό της εκδήλωσης είχε 
αναλάβει η δημοσιογράφος Ζέτα Θεοδωρακοπούλου.
Στην ημερίδα απηύθυναν χαιρετισμό, η Υπουργός Κοινωνικής 
Συνοχής και Οικογένειας κα Σοφία Ζαχαράκη, με βιντεοσκοπη-
μένο μήνυμά της, ο Γενικός Γραμματέας Αθλητισμού Γιώργος 
Μαυρωτάς και ο Πρόεδρος της ΕΣΧΑ Δημήτρης Σταυρακάκης.
Η καθηγήτρια του Τμήματος Οργάνωσης και Διαχείρισης Αθλη-
τισμού του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου, κα Κρινάνθη Γδο-
ντέλη, κατείχε το ρόλο της εισηγήτριας στην ημερίδα, παρου-
σιάζοντας το θέμα της γυναίκας στο διοικητικό συμβούλιο ενός 
αθλητικού οργανισμού.
Το κυρίως μέρος της εκδήλωσης διακρίθηκε από τις ενδιαφέ-
ρουσες παρουσίες των κ.κ. Βασιλικής Μιλλούση, Παγκόσμιας 
Πρωταθλήτριας Ενόργανης Γυμναστικής & Αντιπεριφερειάρχη 
Αθλητισμού, Βούλας Ζυγούρη, Ολυμπιονίκης Πάλης & Προέ-
δρου Συλλόγου Ελλήνων Ολυμπιονικών, Ντόρας Πάλλης Πετρα-
λιά, Προέδρου Ομοσπονδίας Μοντέρνου Πεντάθλου & Γενικής 
Γραμματέα της Εθνικής Ολυμπιακής Ακαδημίας (ΕΘΝΟΑ), Έλε-
νας Κούβδου, Παγκόσμιας Πρωταθλήτριας Υδατοσφαίρισης και 
Διατροφολόγου, Φρόσως Πατσού, Παγκόσμιας Πρωταθλήτριας 
Στίβου και Διδάκτωρ Αθλητικής Ψυχολογίας, Βόννης Βιθυνού, 
καθηγήτριας Φυσικής Αγωγής & Αντιδημάρχου Παιδείας, Αθλη-
τισμού και Νέας Γενιάς του Δήμου Διονύσου και Ερασμίας Λά-
σκαρη, Εφόρου Εθνικής Γυναικών Χάντμπολ & Μέλους Επιτρο-
πής Εθνικών Ομάδων της ΟΧΕ, οι οποίες με τις βιωματικές τους 
παρεμβάσεις και τις ενσταντικές καταθέσεις και μαρτυρίες, προ-
κάλεσαν έναν ενδιαφέροντα διάλογο με το κοινό, ενθαρρύνοντας 
την ανάπτυξη διαπιστώσεων, προβληματισμών και προτάσεων.
Ο Πρόεδρος του ΑΣΑ Διονύσου, Μάριος Λουκάτος καλωσόρισε 
τους παρευρισκόμενους και τους ευχαρίστησε για την παρουσία 
τους στην εκδήλωση. Στον χαιρετισμό του, ανέδειξε το ερασιτε-
χνικό αθλητικό, ως τον βασικότερο πυλώνα στον κόσμο του αθλη-
τισμού, αντιστοιχώντας στην οικογένεια που αποτελεί τον πυρή-
να της κοινωνίας. Κάλεσε τους συμμετέχοντες να ακούσουν με 
προσοχή τις παρεμβάσεις και να προβληματιστούν, προκειμένου 
να καταγραφούν προτάσεις για την αντιμετώπιση μιας σειράς ζη-
τημάτων όπως είναι η στήριξη της οικογένειας για την ανάπτυξη 
του αθλητισμού, η αύξηση της συμμετοχής των γυναικών σε θέ-
σεις διοίκησης και η διαπαιδαγώγηση γονέων και αθλητών για 
την αντιμετώπιση της βίας.
Κατά την έναρξη της ημερίδας, η Υπουργός Κοινωνικής Συνο-
χής & Οικογένειας κα Σοφία Ζαχαράκη, σε βιντεοσκοπημένο μή-
νυμά της, συνεχάρη τον ΑΣΑ Διονύσου για την πρωτοβουλία της 
διοργάνωσης και επεσήμανε ότι η οικογένεια είναι αυτοδίκαια 
στο κέντρο του ερασιτεχνικού αθλητισμού, μέσω του σωματεια-
κού αθλητισμού. «Πίσω από κάθε αθλητή είναι μία οικογένεια και 
οι γονείς είναι οι πρώτοι χορηγοί ενός αθλητή» ανέφερε χαρα-
κτηριστικά, θέτοντας ως προβληματισμό για την συζήτηση, τους 

πολλαπλούς ρόλους της οικογένειας , με απώτερο σκοπό να εξα-
σφαλίζουν την ψυχική ισορροπία του παιδιού. Η κα Ζαχαράκη δή-
λωσε υπέρμαχος κάθε προσπάθειας, να μιλάμε συνέχεια για την 
προσφορά της οικογένειας και της γυναίκας και στον αθλητισμό.
Ο Γενικός Γραμματέας Αθλητισμού Γιώργος Μαυρωτάς στον 
χαιρετισμό του παρουσίασε τον αθλητισμό ως κοινωνικό εργα-
λείο, αφού αποτελεί ένα πεδίο που προωθεί την ίση μεταχείριση, 
ενάντια σε οποιαδήποτε διάκριση είτε χρώματος, είτε φύλου. Χα-
ρακτηριστικά ανέφερε ότι στην πρώτη του Ολυμπιάδα ως αθλητής 
το 1984 η συμμετοχή των γυναικών αθλητριών, έναντι των αν-
δρών ήταν στο 23% σε αντιδιαστολή με σήμερα, που στην Oλυ-
μπιάδα του Παρισιού, η συμμετοχή ανδρών και γυναικών θα εί-
ναι 50-50.
Εκεί που χρειάζεται να γίνει πολύ δουλειά είναι στην προώθη-
ση γυναικών σε θέσεις ευθύνης, στις διοικήσεις των αθλητικών 
οργανισμών με ενδεικτική αναφορά στην σημερινή κατάσταση 
με την παρουσία 4 γυναικών μεταξύ των 31 Ολυμπιακών Ομο-
σπονδιών. Ο κ. Γενικός ολοκλήρωσε την τοποθέτησή του, ανα-
γνωρίζοντας ότι «οι γονείς είναι οι αφανείς ήρωες του ελληνικού 
αθλητισμού, που καταβάλλουν κόστος και θυσίες, τα οποία όμως 
αποτελούν μία επένδυση για το μέλλον των παιδιών, μία προίκα 
που αποκτούν μέσω του αθλητισμού για όλη τους τη ζωή».
«Όποια παιδιά ασχολούνται με τον αθλητισμό, δεν συμμετέχουν 
σε περιστατικά Bullying και δεν εκδηλώνουν παραβατική συμπε-
ριφορά» ανέφερε στο χαιρετισμό του ο Πρόεδρος της ΕΣΧΑ, Δη-
μήτρης Σταυρακάκης, ο οποίος επεσήμανε στο τέλος την ανάγκη 
κατασκευής ενός κλειστού γηπέδου χαντμπολ στο Διόνυσο για 
τις ανάγκες του συλλόγου, που αναγκάζεται να μισθώνει χώρους 
εκτός περιοχής και να ξοδεύει χρήματα.
Στη συνέχεια το λόγο πήραν οι προσκεκλημένες ομιλήτριες, από 
όπου παρουσιάζονται τα σημαντικότερα σημεία από τις τοποθε-
τήσεις τους:

Κρινάνθη Γδοντέλη
• Οι γυναίκες στα διοικητικά συμβού-
λια των οργανισμών, συνδέονται πιο 
εύκολα από ότι οι άντρες με την ανά-
ληψη της εταιρικής κοινωνικής ευθύ-
νης και μειώνουν τα επίπεδα συγκρού-
σεων.
• Το 1981, μόνο 2 γυναίκες ήταν 
μέλη της ΔΟΕ. Σήμερα στους Ολυμπι-
ακούς Αγώνες του Παρισιού, στις θέ-
σεις ευθύνης της Οργανωτικής Επιτρο-
πής, το ποσοστό των γυναικών αγγίζει 

το 28%.
• Από το 2017 η ΔΟΕ ξεκίνησε το έργο της αναθεώρησης της 

ισότητας των φύλων.
• Στις εκτελεστικές επιτροπές των ΕΟΕ το 2022 το 74% στους 

άντρες και 26% γυναίκες είναι το ποσοστό συμμετοχής.
• Ενώ πολλές γυναίκες εκπαιδεύονται στο να αναλάβουν θέσεις 

στην αθλητική διοίκηση, εντούτοις πολύ λίγες καταφέρνουν να 
βρεθούν σε αυτές τις θέσεις.

• Μελέτες δείχνουν ότι ο προσανατολισμός σε σχέση με το φύλο, 

η ιστορία της δομής του κάθε οργανισμού, καθώς και οι πολι-
τικές που εφαρμόζονται, επηρεάζουν την περιορισμένη εκπρο-
σώπηση των γυναικών. Καταλήγοντας, η κυρία Γδοντέλη επε-
σήμανε τις παρακάτω αναγκαιότητες:
- Περαιτέρω εμβάθυνση στην κατανόηση της ηγεσίας στον 
αθλητισμό σε σχέση με το φύλο.

- Κυβερνητικές αποφάσεις που ενδυναμώνουν τη γυναίκα σε 
διοικητικές θέσεις σε σχέση με την οικογένεια και τη μητρό-
τητα.

- Δράσεις ενδυνάμωσης των γυναικών μέσω της εκπαίδευσης.
- Ανοιχτές συζητήσεις για την καταπολέμηση του σεξισμού κα-
θώς όσο περισσότερο το θέμα θα συζητιέται, τόσο περισσότε-
ρο θα επιτρέπεται η πραγματοποίηση των αλλαγών.

- Διοργάνωση ημερίδων, συνεδρίων και εργαστηρίων με θέμα 
τη γυναίκα στην αθλητική διοίκηση.

Ντόρα Πάλλη Πετραλιά
• Είμαι μία από τις μόλις 4 γυναί-
κες Προέδρους των 31 Ολυμπιακών 
αθλητικών Ομοσπονδιών και σε σύνο-
λο 63 Ομοσπονδιών είμαστε μόλις 6. 
Είναι παρά πολύ απογοητευτικός αυ-
τός ο αριθμός.
• Όταν μεγαλώνουμε με τις αρχές και 
τις αξίες του Ολυμπισμού, με την φιλία, 
την ευγενή άμυλα, την αλληλεγγύη και 
την αποδοχή στο διαφορετικό, μαθαί-
νουμε να είμαστε καλύτεροι άνθρωποι 

και τα παιδιά μας, να συνυπάρχουν στην κοινωνία.
• Προτρέπω τις γυναίκες να αναλάβουν περισσότερες θέσεις στα 

ΔΣ των συλλόγων και των Ομοσπονδιών, γιατί με την έμφυτη 
εν συναίσθησή τους, το πρακτικό τους πνεύμα, μπορούμε να 
κάνουμε την διαφορά.

• Είτε τα στερεότυπα του παρελθόντος, είτε η εθιμική καθιερω-
μένη τάξη πραγμάτων, δημιουργεί εμπόδια και πρόσθετες δυ-
σχέρειες στη διακριτή συμμετοχή των γυναικών.

• Πιστεύω ότι για την αντιμετώπιση του θέματος πρέπει να υπάρ-
ξει πρωτοβουλία της ποσόστωσης, με στόχο να φτάσουμε σε 
ένα σημείο που να μην χρειάζεται η ποσόστωση.

• Μιλάμε για θέσεις εθελοντικές, αλλά συγχρόνως πολύ απαιτη-
τικές από θέμα διάθεσης χρόνου, εκεί που κυρίως οι γυναίκες 
είμαστε σε μειονεκτική θέση, γιατί μία γυναίκα έχει και την ευ-
θύνη της οικογένειας και της ανατροφής των παιδιών.

Βασιλική Μιλλούση
• Όταν το 2016 μπήκα ως αριστίνδην 

μέλος στην Ελληνική Ολυμπιακή 
Επιτροπή, διαπίστωσα ότι είμασταν 
2 γυναίκες μεταξύ των 31 εκπρο-
σώπων των ομοσπονδιών

• Ξεκίνησα τον αθλητισμό από 4 
ετών και μέχρι πριν λίγα χρόνια που 
ήμουν ενεργή αθλήτρια, η μητέρα 
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μου ήταν πάντα εκεί. Το πρότυπό μου είναι η μητέρα μου, η 
οποία ήταν εργαζόμενη μητέρα.

• Σταμάτησα το 2018 από συνειδητή επιλογή λόγω της μητρότη-
τας. Είμαι μητέρα 2 παιδιών και αυτό το πρότυπο θέλω να μετα-
φέρω στα παιδιά μου. Ένας από τους λόγους που ξανακίνησα 
την γυμναστική το 2021, ήταν για να με δουν τα παιδιά μου να 
προσπαθώ, να βάζω στόχους.

• Το μήνυμα που θέλω να δώσω είναι ότι όταν γίνεσαι μητέρα, 
δεν είναι απαραίτητα να τα παρατήσεις όλα, χρειάζεται να κά-
νεις επιλογές, να βάζεις προτεραιότητες, αλλά μπορείς να βά-
ζεις στόχους.

Βούλα Ζυγούρη
• Στον αθλητισμό με ώθησε ο πα-
τέρας μου, ο οποίος ήταν και ο ίδιος 
αθλητής πάλης. Έμεινα στο άθλημα 
γιατί κέρδιζα, σε κάθε αθλητή του αρέ-
σει ο άθλος, η νίκη.
• Παρόλο που είμασταν 4-5 κορίτσια 
μεταξύ 60 αγοριών δεν βίωσα διάκρι-
ση λόγω φύλου. Η πρώτη φορά που δι-
απίστωσα διάκριση ήταν όταν η πάλη 
έγινε ολυμπιακό άθλημα και είχα επι-
λεγεί για την Εθνική Ομάδα. Ο υπεύθυ-

νος είχε κάνει αρνητική πρόταση για εμένα λόγο ότι ήμουν πολύ 
καλή στο σχολείο με το σκεπτικό ότι δεν θα είχα το μυαλό μου 
στον πρωταθλητισμό, χωρίς να υπολογίζουν τότε , τι θα κάνει 
ένα αθλητής μετά την αθλητική καριέρα.

• Οι γυναίκες ενώ είναι καταρτισμένες, δεν αναλαμβάνουν θέ-
σεις διοίκηση σε αθλητικούς οργανισμούς. Ο λόγος είναι ότι η 
διαδικασία γίνεται μέσω εκλογών. Τα προσόντα δεν αρκούν, 
όπως και στον αθλητισμό το ταλέντο δεν αρκεί για να σε κάνει 
πρωταθλητή.

• Πρέπει με την νομική οδό να θεσμοθετηθεί μία ποσόστωση. 
Κάθε στερεότυπο έχει δύο τρόπους για να αρθεί. Είτε με εκδη-
λώσεις σαν τη σημερινή, οι οποίες είναι σταγόνα στον ωκεανό, 
είτε με μια θεσμική πολιτειακή κατοχύρωση.

• Ο ερασιτεχνισμός στον αθλητισμό δεν σημαίνει προχειρότη-
τα. Γίνεται πλέον με επαγγελματικούς όρους και το κοινωνικό 
μείγμα του αθλητισμού έχει διαρραγεί.

• Ο αθλητισμός στις μέρες μας έχει πάψει να είναι κοινωνικό 
αγαθό και δικαίωμα όλων, γιατί η οικογένεια δεν είναι εκεί μό-
νοι υποστηρικτικά, αλλά και ως ο βασικός χρηματοδότης.

Έλενα Κούσδου
• Ξεκίνησα τον αθλητισμό με την κο-

λύμβηση, αλλά όταν είδα κάποια 
αγόρια να παίζουν πόλο, είπα στην 
μητέρα μου ότι αυτό το άθλημα θέ-
λω να κάνω. Μέναμε τότε στην Καλ-
λιθέα και η μητέρα μου έψαχνε ομά-
δα να παίξω πόλο και υπήρχαν μόνο 
δύο σωματεία, η Γλυφάδα και η Βου-

λιαγμένη.
• Εάν δεν είχα την υποστήριξη της μητέρας μου, με 3 παιδιά, να με 

πηγαίνει κάθε μέρα στη Βουλιαγμένη, δεν θα τα είχα καταφέρει.
• Πολλές φορές οι γονείς είναι πολύ προστατευτικοί και κάνουν 

λάθος επιλογές αναφορικά με όσα θέλει πραγματικά το παι-
δί τους.

• Να είναι υποστηρικτικοί οι γονείς, αλλά όχι παρεμβατικοί και να 
στέκονται διακριτικά δίπλα τους.

• Να αφήνουν οι γονείς τα παιδιά να επιλέγουν το άθλημα που 
θέλουν.

Βόνη Βιθυνού
• Ως γυμνάστρια και μητέρα 4 αγο-

ριών, πρωταθλητών, ξέρω ότι η 
πράξη είναι αυτή που μετράει. Με 
τον σύζυγό μου, επίσης γυμναστή, 
ωθήσαμε τα παιδιά μας στο αθλητι-
σμό από την παιδική ηλικία και ήταν 
κάτι που δεν το διαπραγματευόμα-
σταν.

• Δεν είναι κριτήριο μόνο το τι άθλη-
μα αρέσει στο παιδί. Όταν αφήνει ο 
γονιός το παιδί του στα χέρια ενός 
προπονητή, πρέπει να είναι σίγουρος, ότι και ο ίδιος πρεσβεύ-
ει τις ίδιες αξίες.

• Όταν ο προπονητής εμπνεύσει το παιδί σου, δεν μπορείς να του 
αλλάξεις γνώμη.

• Έχουμε βιώσει όλοι καταστάσεις στα γήπεδα, όπου γονείς τσα-
κώνονται μεταξύ τους, για μία απόφαση του διαιτητή.

Φρόσω Πατσού
• Για πρώτη φορά την διάκριση την αι-

σθάνθηκα στην οικογένειά μου, από 
τον πατέρα μου, όταν τον άκουσα να 
λέει σε ένα φίλο του, πόσο στενα-
χωριόταν που είχε κορίτσια και όχι 
αγόρια.

• Το πρώτο ερέθισμα που πήρα ως 
αθλήτρια και πείσμωσα για διάκρι-
ση, ήταν για να αποδείξω στον πα-
τέρα μου, ότι δεν έχει σημασία το 
φύλλο για να επιτύχεις, αλλά έχουν 
σημασία το όραμα και οι στόχοι.

• Από την συνεργασία μου με την ποδοσφαιρική ομάδα της ΑΕΚ, 
ως αθλητική ψυχολόγος πλέον, σε ένα ανδροκρατούμενο 
αθλητικό περιβάλλον, έχω εισπράξει σεβασμό.

• Ως ψυχολόγος, βλέπω παιδιά στεναχωρημένα, γιατί «γυαλίζει» 
το μάτι των γονιών τους περισσότερο από ότι τα ίδια, για μια 
πολυπόθητη διάκριση στον αθλητισμό

• Να υπερασπιζόμαστε τα δικαιώματά μας ως γυναίκες σε ηγετι-
κές θέσεις στον αθλητισμό και να θεωρούμε αδιανόητη τη σύ-
γκριση μας, λόγω φύλου.

Ερασμία Λάσκαρη
• Ξεκινήσαμε με την κόρη μου να δοκι-

μάζει 9 αθλήματα σε 10 μήνες, μέχρι 
να καταλήξει σε αυτό που της αρέσει.

• Στην αρχή καθόμουν στην κερκίδα 
και έβλεπα από μακριά, στην πορεία 
θεώρησα σωστό να ασχοληθώ ενερ-
γά με τα διοικητικά ώστε να προσπα-
θήσω να βελτιωθούν κάποια πράγ-
ματα.

• Υπάρχουν λίγες γυναίκες στην διοί-
κηση της Ομοσπονδίας, αλλά πρέπει 
να δούμε και εμείς το ρόλο μας. Ότι δεν διεκδικούμε δεν το κα-
τακτούμε.

Συμπεράσματα
Η ημερίδα έλαβε τέλος με τις συμμετοχές των παρευρισκόμενων, 
οι οποίοι υπέβαλαν ερωτήσεις, κατέθεσαν απόψεις και προτάσεις 
σχετικά με το θέμα, συμβάλλοντας έτσι στην ενδυνάμωση του δια-
λόγου και την ανάπτυξη ιδεών που ανέδειξε τα παρακάτω:
- Η θεσμοθέτηση της ποσόστωσης συμμετοχής των γυναικών 

σε θέσεις ευθύνης των αθλητικών οργανισμών δεν αρκεί, εάν 
δεν υφίσταται και ο αντίστοιχος αριθμός ενδιαφερομένων γυ-
ναικών.

- Χρειάζεται ενδυνάμωση και κίνητρα για την λήψη της απόφασης 
συμμετοχής εκ μέρους των γυναικών που έχουν πολλαπλούς 
ρόλους ως μητέρες και εργαζόμενες.

- Το ενδιαφέρον των γυναικών για την ενασχόληση με την διοί-
κηση του αθλητισμού δεν εκδηλώνεται, ούτε από τις γυναίκες 
σε νεαρή ηλικία που δεν έχουν οικογενειακές υποχρεώσεις, 
γιατί στερεοτυπικά θεωρείται ως ένας ανδροκρατούμενος χώ-
ρος.

- Ο φόβος της εκδήλωσης σεξιστικών συμπεριφορών είναι απο-
τρεπτικός για την ενασχόληση των γυναικών και σε αυτό το ση-
μείο και χρειάζεται η ανάπτυξη εργαλείων αντιμετώπισης και 
προστασίας.

- Οι διοικήσεις των ερασιτεχνικών αθλητικών σωματείων χρει-
άζονται μέσα και διαδικασίες, για την περιοδική εκπαίδευση 
των στελεχών τους στην διοίκηση αθλητικών οργανισμών, από 
πλευράς πολιτείας

- Η εκπαίδευση των γονέων-φιλάθλων που έρχονται για πρώτη 
φορά σε επαφή με την δομή του ερασιτεχνικού αθλητικού κοι-
νωνικού φορέα, είναι απαραίτητη ως εργαλείο των διοικήσεων 
για θέματα συμπεριφοράς, δεοντολογίας, κανόνων, αξιών ολυ-
μπισμού που συμβάλλουν στην αντιμετώπιση της βίας

- Η παροχή συμβουλευτικών ψυχολογικών υπηρεσιών σε αθλη-
τές, γονείς και διοικητικά στελέχη ενός ερασιτεχνικού αθλητι-
κού συλλόγου είναι απαραίτητη και θα πρέπει να παρέχεται από 
την πολιτεία η δυνατότητα μέσω ενίσχυσης της επιχορήγησης 
ή κουπονιών προς τους συλλόγους.

- Η θεσμοθετημένη διατύπωση κανόνων λειτουργίας με εφαρμο-
γή σε όλους τους αθλητικούς οργανισμούς, με τον καθορισμό 
των διακριτών ρόλων κάθε εμπλεκομενης πλευράς, αθλητών, 
διοίκησης, προπονητών, γονέων, θα συμβάλει στην διαμόρφω-
ση κοινής αντίληψης και κοινωνικής συνοχής.

Συμπερασματικά στην ημερίδα, όπως ανέφερε στο κλείσιμο η 
Έφορος της γυναικείας ομάδας του ΑΣΑ Διονύσου κα Βίκυ Κά-
ουλα, καταγράφεται η ανάγκη συνεργασίας των τριών πυλώνων 
του ερασιτεχνικού αθλητισμού, που τους αποτελούν τα σωματεία, 
οι οικογένεια και η πολιτεία , με σκοπό τον σχεδιασμό κοινωνι-
κής αθλητικής πολιτικής, την ύπαρξη υποδομών και την διάθεση 
πόρων στον αθλητισμό.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους, ο Γενικός Γραμ-
ματέας της ΟΧΕ Κώστας Σταματιάδης, ο πολιτευτής της ΝΔ στην 
Ανατολική Αττική Αναστάσιος Αγγέλικας, η Καθηγήτρια αθλητι-
κού μάρκετινγκ του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου κα Πηνελόπη 
Αθανασοπούλου, εκπρόσωποι αθλητικών συλλόγων, φίλοι του 
ΑΣΑΔ, γονείς, αθλητές και φοιτητές του Τμήματος Οργάνωσης 
& Διαχείρισης Αθλητισμού του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου.
Για την πραγματοποίηση της ημερίδας συνέβαλαν οι εθελόντριες, 
κυρίως μέλη του ΑΣΑ Διονύσου, κ.κ. Αλεξάνδρα Τόκα, Ευαγγελία 
Κουτσογιάννη, Λίνα Καστελάνου Μπρεάνου, Κατερίνα Ρούπα, Ει-
ρήνη Λάζου, Ερατώ Λουκάτου, Σωτηρία Κεχρή και Ευαγγελία Άγα. 
Στους προσκεκλημένους ομιλητές δόθηκε ως αναμνηστικό δώρο 
μία κούπα με το λογότυπο του συλλόγου και ένα βιβλίο, προσφο-
ρά των εκδόσεων «Ιβίσκος». Η φωτογραφική κάλυψη της εκδή-
λωσης ήταν προσφορά by Anastasios Pinis.
Την ημερίδα μπορείτε να την παρακολουθήσετε στο κανάλι του 
ΑΣ ΑΝΟΙΞΗΣ ΔΙΟΝΥΣΟΥ στο Youtube.
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ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ

Συνάντηση του Άδωνι Γεωργιάδη με τον 
Πανελλήνιο Σύλλογο Μεταμοσχευμένων 
Καρδιάς - Πνεύμονα «ΣυνεχίΖΩ»

ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗ ΦΙΛΟΖΩΪΚΗ & ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΗ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ

Εκδήλωση με θέμα: «Πρόληψη - Διάσωση Ανθρώπων-
Ζώων και Οικοσυστημάτων»

Στη ζεστή ατμόσφαιρα του Αμφιθεάτρου «Αντώνης 
Τρίτσης» στο Πνευματικό Κέντρο του Δήμου Αθη-
ναίων πραγματοποιήθηκε με επιτυχία, το Σάββατο 20 

Απριλίου η παρουσίαση του ανανεωμένου προφίλ της Πα-
νελλαδικής Φιλοζωικής και Περιβαλλοντικής Ομοσπονδί-
ας (ΠΦΠΟ), στην εκδήλωση με θέμα: «Πρόληψη - Διάσω-
ση Ανθρώπων-Ζώων και Οικοσυστημάτων» με εισηγήτριες 
την πρόεδρο κα Άννα Τοσούνογλου και την υπεύθυνη της 
Ομάδας Παιδείας κα Χριστίνα Νομικού.
Ομιλητές της εκδήλωσης ήταν ο Θανάσης Λασκούδης μέλος 
του Δ.Σ. της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Συλλόγων Εθελο-
ντών Πολιτικής Προστασίας και η κα Σοφία Παυλάκη μέλος 
του Επιστημονικού Συμβουλίου του Επιμελητηρίου Περιβάλ-
λοντος και Βιωσιμότητας.
Η ΠΦΠΟ βράβευσε το σκυλί διασώστη της ΕΠΟΜΕΑ (Επί-

λεκτη Ομάδα Ειδικών Αποστολών Ελλάδας) Σούγκαρ και τον 
Στρατηγό του Ελληνικού Ποδοσφαίρου Μίμη Δομάζο και 
την κόρη του κα Πόπη Δομάζου για το «Ευ Αγωνίζεσθαι και 
την Ευγενή Άμιλλα» στον αθλητισμό και την προσφορά τους 
στην φιλοζωία. Η Ακαδημία Ποδοσφαίρου του Μίμη Δομάζου 
είναι η πρώτη δωρεάν ακαδημία για παιδιά με μόνο αντίτιμο 
τροφή για τα αδέσποτα.
Χαιρετισμό έκαναν η ομάδα της Alma Libre με τον Βαγγέ-
λη Συνοδινό και η ομάδα Dog’s Voice με την κα Έλενα Δέδε.
Ο συντονισμός της εκδήλωσης έγινε από τον δημοσιογράφο 
Σωτήρη Σκουλούδη.
Tην εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους η κα Μάρσα Δη-
μοπούλου Ειδική Γραμματέας για τα Ζώα Συντροφιάς εκ μέ-
ρους του Πρωθυπουργού, η κα Ελευθερία Μωραϊτάκη Εντε-
ταλμένη Υγείας Ζώων της Περιφέρειας Αττικής εκ μέρους του 

Περιφερειάρχη Αττικής, η κα Πελαγία Βιδάλη εκπρόσωπος 
ΥΠΑΑΤ εκ μέρους του Υφυπουργού κ. Αυγενάκη, η κα Γιώτα 
Πούλου Βουλευτής και Τομεάρχης Εσωτερικών του ΣΥΡΙΖΑ 
εκ μέρους του Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ, ο Γιώργος Αποστολό-
πουλος από την Κεντρική και Πολιτική Γραμματεία του ΠΑ-
ΣΟΚ εκ μέρους του Προέδρου του ΠΑΣΟΚ και Αντιδήμαρ-
χος του Δήμου Αθηναίων, η κα Καλομοίρα Αγαπητού από 
την Διεύθυνση Δασών, η κα Εμμανουέλα Τερζοπούλου Δη-
μοτική Σύμβουλος του Δήμου Ραφήνας-Πικερμίου και πλή-
θος άλλων φορέων, δημοσιογράφων, συλλόγων μας και εθε-
λοντών.
Υποστηρικτές της εκδήλωσης ο ΟΠΑΝΔΑ του Δήμου Αθηναί-
ων, η εταιρεία καλλυντικών Juliette Armand, το ξενοδοχείο 
Μάτι, το Ris Project, η Dream Team, ο φωτορεπόρτερ Νίκος 
Χριστοφάκης.

Την Πέμπτη 18 Απριλίου πραγματοποιή-
θηκε συνάντηση του Διοικητικού Συμ-
βουλίου του Πανελλήνιου Συλλόγου 

Μεταμοσχευμένων Καρδιάς - Πνεύμονα «Συ-
νεχίΖΩ» με τον Υπουργό Υγείας Άδωνι Γεωρ-
γιάδη.

Την αντιπροσωπεία του Πανελλήνιου Συλλόγου 

Μεταμοσχευμένων Καρδιάς - Πνεύμονα «Συ-

νεχίΖΩ» αποτελούσαν ο Πρόεδρος, Δημήτρης 

Μαγγίνας, και τα μέλη του Διοικητικού Συμβου-

λίου, Κωνσταντίνος Μοίρας και Δημήτρης Μπο-

ϊπόλας, καθώς και το μέλος του συλλόγου κα 
Κωνσταντίνα Καλύβα (ασθενής στη λίστα ανα-
μονής προς μεταμόσχευση) συνοδευόμενη από 
τον σύζυγο της.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, συζητήθη-
καν σημαντικά θέματα τα οποία αφορούν τόσο 

τους προ-μεταμοσχευτικούς όσο και τους μετα-
μοσχευμένους ασθενείς στον τομέα ιατροφαρ-
μακευτικών καλύψεων από τον Ε.Ο.Π.Υ.Υ, όπως 
αναλώσιμο υγειονομικό υλικό, την αύξηση ορί-
ων συνταγογράφησης σε σκευάσματα, σιδήρου, 
ασβεστίου, μαγνησίου σε μεταμοσχευμένους 
ασθενείς και όσους ασθενείς βρίσκονται στη λί-
στα αναμονής του ΕΟΜ προς μεταμόσχευση, την 
άρση περιορισμών του κωδικού ICD-10, Ζ94 
ΜΕΤΑΜΟΣΧΕΥΣΗ ΟΡΓΑΝΟΥ ΚΑΙ ΙΣΤΟΥ, για το 
υψηλού κόστους φάρμακο Valcyte Tab 450mg/
tab, το οποίο προμηθεύονται από τα κεντρικά 
φαρμακεία ΕΟΠΥΥ, έχοντας τον περιορισμό για 
χορήγηση μέχρι 100 μέρες, από τη μέρα της με-
ταμόσχευσης, όμως, η χορήγηση του επιβάλλε-
ται να είναι χρόνια σε Μεταμοσχευμένους Ασθε-
νείς με αυξημένο το ιϊκό φορτίο του ερπητοϊού 
Epstein-Barr (EBV) με την Ιατρική Βεβαίωση 
από τον θεράποντα γιατρό όπου θα αναγράφε-
ται ο λόγος και η δοσολογία του συγκεκριμένου 
φαρμάκου.
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Σε εμάς θα βρείτε μεγάλη γκάμα
ανταλλακτικών ΤΟΥΟΤΑ
YARIS - AYGO - COROLA - AURIS

Service Φρέον Α/CΑνταλλακτικά
Αλλαγή 
λαδιών

Έλεγχος 
ΚΤΕΟ
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Λεωφ. Μαραθώνος 73  •  Νέα Μάκρη

...η καλύτερη ποιότητα στις καλύτερες τιμές...

ο "Ζώης"
Ψητοπωλείο

ωράριο διανομήςκατ' οίκον  12.00εως 24.00

Τηλ. παραγγελιών 

22940 50291 - 6975 068530



ΠΡΟΣΦΟΡΑ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

ΑΠΟ ΤΙΣ ΕΚΔΟΣΕΙΣ ΑΤΤΙ-
ΚΗΣ  (εφημερίδα Ο ΔΗΜΟ-
ΤΗΣ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙ-
ΚΗΣ και ηλεκτρονική εφημερίδα 
www.dimotisnews.gr και κανάλι 
AtticaNewsTV),), ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
νέες και νέοι ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΙ 
με καλή γνώση των μέσων κοι-
νωνικής δικτύωσης (Facebook, 
Instagram, TikTok, Youtube κ.α.), 
για ΑΜΕΣΗ συνεργασία (δια ζώ-
σης ή μερικώς με τηλεργασία). 
Βιογραφικά στο E-mail: info@
dimotisnews.gr. 

ΤΟ ΠΑΡΚΟ ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΗΣ 
ΑΓΩΓΗΣ «Jumicar», ζητά επι-
τηρητές/ριες για τα εκπαιδευό-
μενα παιδιά, Δευτέρα με Παρα-
σκευή 09:00-13:00. Τηλέφωνο 
2294050120.

ΑΠΟ ΤΙΣ ΕΚΔΟΣΕΙΣ ΑΤΤΙ-
ΚΗΣ  (εφημερίδα Ο ΔΗΜΟ-
ΤΗΣ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙ-
ΚΗΣ, ηλεκτρονική εφημερίδα 
www.dimotisnews.gr και κανά-
λι AtticaNewsTV) ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΠΑΡΑΓΩΓΟΙ ΔΙΑΦΗΜΙΣΕΩΝ από 
όλες τις περιοχές της Ανατολικής 
Αττικής για μόνιμη ή μερική συ-
νεργασία. Βιογραφικά στο E-mail: 
info@dimotisnews.gr.

ΖΗΤΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ
 

ΚΥΡΙΑ, ΕΛΛΗΝΙΔΑ, μορφωμέ-
νη, ευχάριστος χαρακτήρας και 
με αγάπη για τον συνάνθρωπο, 
με ειδίκευση και εμπειρία Φρο-
ντίστριας Ατόμων με Άνοια 

ή που χρήζουν βοήθειας, ζη-
τά ανάλογη εργασία. Τηλέφωνο 
6947825774.

ΜΑΘΗΜΑΤΑ
 

ΚΑΘΗΓΗΤΗΣ ΕΜΠΕΙΡΟΣ παρα-
δίδει ιδιαίτερα μαθήματα Μαθη-
ματικών, Φυσικής και Χημείας σε 
μαθητές Γυμνασίου - Λυκείου. Τη-
λέφωνο 6949099913.

ΠΩΛΗΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ
 

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΚΕΝΤΡΟ: Πωλεί-
ται γραφείο 75 τ.μ., 1ου ορό-
φου, προσόψεως, κατασκευή 

2004, νεοκλασικό, ενεργειακής 
κλάσης Α+, 1 wc, ιδιωτικό πάρ-
κινγκ μιας θέσης, τριφασικό ρεύ-
μα, ασανσέρ, κλιματισμός (ψύξη 
- θέρμανση), σε άριστη κατάστα-
ση. Τιμή 150.000€. Ανταλλάσ-

σεται με οικία, ή διαμέρισμα ίσης 
ή μικρότερης αξίας καταβάλλο-
ντας τη διαφορά. Τηλέφωνο +30 
6977232183.

ΕΝΟΙΚΙΑΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ
 

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΚΕΝΤΡΟ: ΕΝΟΙΚΙΑ-
ΖΕΤΑΙ γραφείο 75 τ.μ., 1ου ορό-
φου, γωνιακό, τρίχωρο, με κεντρι-

κό κλιματισμό (ψύξη - θέρμανση), 
τριφασικό ρεύμα, ασανσέρ, ιδιω-
τικό πάρκινγκ, σε άριστη κατάστα-
ση στο κέντρο της Νέας Μάκρης. 
Τιμή 600€/μήνα. Τηλέφωνο +30 
6977232183.

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ
ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΚΕΝΤΡΟ: Ζητείται 
από διαφημιστική - εκδοτική εται-
ρία για ΣΥΣΤΕΓΑΣΗ: διαφημιστι-
κή εταιρία, ή εταιρία πληροφορι-
κής, ή ελεύθερος επαγγελματίας 
(γραφίστας, δημοσιογράφος, δι-
αφημιστής κ.λπ.), σε γραφείο 75 
τ.μ., 1ου ορόφου, γωνιακό, τρί-
χωρο, με κεντρικό κλιματισμό 
(ψύξη - θέρμανση), τριφασικό 
ρεύμα, ασανσέρ, ιδιωτικό πάρ-
κινγκ. σε άριστη κατάσταση στο 
κέντρο της Νέας Μάκρης. Τιμή 
300€/μήνα συζητήσιμη. Τηλέ-
φωνο +30 6977232183.

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΛΑΥΡΙΟΥ 
ΑΝΑΓΝΩΡΙΣΜΕΝΟ ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΣΥΝΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟ 
ΜΕΤΑ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ 
ΕΝΕΡΓΕΙΑ & ΚΛΙΜΑΤΙΚΗΣ ΑΛΛΑΓΗΣ 
ΜΕΛΟΣ ΤΗΣ Δ’ ΚΟΣΕ 
ΔΑΝΟΥΚΑΡΑ 10, ΛΑΥΡΙΟ ΤΗΛ-ΦΑΞ: 22920 23004 
E-mail: kinsilav@hotmail.com       

   
  
 ΑΡ. ΠΡΩΤ. Φ5/32                                                                                                  ΛΑΥΡΙΟ, 15/03/2024 
 
 

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΕΤΗΣΙΑΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 
ΜΕ ΑΡΧΑΙΡΕΣΙΕΣ 

 
Το Δ.Σ του Κυνηγετικού Συλλόγου Λαυρίου ύστερα από σχετική απόφαση του 
υπ’ αριθμ. Πρακτικού Νο 721 14/03/2024 προσκαλεί όλα τα μέλη του στην 
Γενική Συνέλευση στις 05 Μαΐου 2024 ημέρα Κυριακή και ώρα 10:00 π.μ. στο 
εντευκτήριο του Συλλόγου με τα παρακάτω θέματα Ημερησίας Διατάξεως: 
1. Εκλογή προέδρου Γενικής Συνελεύσεως. 
2. Εκλογή Εφορευτικής Επιτροπής. 
3. Έγκριση Απολογισμού Έτους 2023. 
4. Έγκριση Προϋπολογισμού έτους 2024. 
5. Έκθεση πεπραγμένων Δ.Σ. 
6. Ενημέρωση μελών για τις τρέχουσες κυνηγετικές εξελίξεις. 
7. Αρχαιρεσίες. 
Τα μέλη που θέλουν να είναι υποψήφιοι για το νέο Δ.Σ πρέπει να πληρούν τους 
όρους του άρθρου 9 παράγραφος 2 του καταστατικού και να προσέλθουν στα 
γραφεία του Συλλόγου μέχρι και στις 19 Απριλίου, εργάσιμες ημέρες και ώρες 
09:00-11:30 π.μ. με την κυνηγετική τους άδεια για να συμπληρώσουν και να 
υποβάλλουν την αίτηση συμμετοχής τους. 
Σε περίπτωση μη απαρτίας (που είναι και το πιθανότερο) η Γενική Συνέλευση θα 
πραγματοποιηθεί την επόμενη ΚΥΡΙΑΚΗ 12 Μαΐου, στον ίδιο χώρο και την 
ίδια ώρα όσα μέλη και αν παραστούν. 
 
ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ: 
 
1. ΔΑΣΑΡΧΕΙΟ ΛΑΥΡΙΟΥ                                                       6. ΚΟΥΒΑΡΑΣ                             
2. ΔΗΜΟΣ ΛΑΥΡΕΩΤΙΚΗΣ                                                     7. ΑΝΑΒΥΣΣΟΣ 
3. ΔΗΜΟΣ ΣΑΡΩΝΙΚΟΥ                                                          8. ΦΩΚΑΙΑ 
4. ΚΕΡΑΤΕΑ                                                                               9. ΣΑΡΩΝΙΔΑ 
5. ΑΓΙΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ                                          
 
                                           Για το Δ.Σ. του Συλλόγου 
 
          Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
           ΑΛΕΞΙΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΣ                                            ΜΑΡΙΟΛΗΣ ΔΙΚΑΙΟΣ 
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ΧΡΗΣΙΜΑ ΤΗΛΕΦΩΝΑ
ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΝΕΑΣ ΜΑΚΡΗΣ
 Λ. Μαραθώνος & Αρτέμιδος, 
19005 Νέα Μάκρη
Τηλέφωνα: 2294321100
E-mail: ky-nmakris@1dype.gov.gr
Ώρες: Ανοιχτό όλο το 24ωρο

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΡΑΦΗΝΑΣ-ΠΙΚΕΡΜΙΟΥ 
Διεύθυνση: Ανδρέα Παπανδρέου 36, 
19009 Ραφήνα
Τηλέφωνα: 2294320039 - 2294320250 - 
2294377777 - Fax: 2294077182
Ώρες: Ανοιχτό όλο το 24ωρο

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΣΠΑΤΩΝ
Διεύθυνση: Περιφερειακός 
Σπύρου Μπέκα & Πικερμίου 1, 19004 Σπάτα
Τηλέφωνα: 2132030900- Fax: 
2132030945
Ώρες: Ανοιχτό όλο το 24ωρο

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΚΑΠΑΝΔΡΙΤΙΟΥ
Διεύθυνση: Γραμματικογιάννη, 19014 Καπανδρίτι
Τηλέφωνα: 2295052612 - 2295052885 - 
2295052222 - 2295320019 
Fax: 2295054163
E-mail: iatr-ky1@otenet.gr
Ώρες: Ανοιχτό όλο το 24ωρο

ΨΥΧΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ



ΤΕΧΝΙΚΗ 
ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ Α.Ε.
ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ 
Πολιτικός Μηχανικός
ΑΔΕΙΕΣ - ΜΕΛΕΤΕΣ - ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ

22940 91262 - 22940 90146 - 2294092264

22940 94550 www.texniki-papoutsis.gr

texniki4@otenet.grΣαρακήνου 3 
(όπισθεν Alpha Bank)
19005 Νέα Μάκρη

ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΑ ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΤΙΚΑ

ΒΕΒΑΙΩΣΕΙΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΥ

ΕΝΣΤΑΣΕΙΣ

ΕΚΤΙΜΗΣΕΙΣ ΠΥΡΟΠΛΗΚΤΩΝ 
ΚΑΤΟΙΚΙΩΝ

ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΔΟΜΙΚΑ 
ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΝΕΑΣ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑΣ

ΑΔΕΙΕΣ ΕΠΙΣΚΕΥΩΝ 

ΑΔΕΙΕΣ ΑΝΑΚΑΤΑΣΚΕΥΩΝ 

ΑΔΕΙΕΣ ΔΟΜΗΣΗΣ

ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΕΙΣ

ΤΑΚΤΟΠΟΙΗΣΗ ΑΥΘΑΙΡΕΤΩΝ

ΤΟΠΟΓΡΑΦΙΚΑ ΔΙΑΓΡΑΜΜΑΤΑ


